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Naše šteniatka v roku 2019

Prvý vrh ZSL v CHS Chekey maj. Borisa Koteka - šteniatka sučky ALA

Prvý vrh ZSL v CHS z Havranieho dolu maj. Jozef Cifranič - šteniatka sučky GINAPrvý vrh ZSL v CHS z Havranieho dolu maj. Jozef Cifranič - šteniatka sučky GINA

Tretí vrh ZSL v CHS Fatranský jas maj. Milan Černek - šteniatka sučky AĽMA
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Vedenie - Kontakty - KorešpondenciaKCHSPPVedenie - Kontakty - KorešpondenciaKCHSPP

Ing. Pavol Černák
E-mail :

Mobil :

Poradca chovu :

Predseda :

Tajomník :

Marian Marek
horaropalene@gmail.com

0918 335 487

MVDr. Ľudovít Jando
ludovitjando@azet.sk

0905 312 997

Členovia  výboru KCHSPP :

Andrea Gavorníková
gavornikova.andrea@gmail.com

0902 286 703

Predseda RR

Andrea

Tel./Fax :

E-mail :

Mobil :

pavol.cernak@gmail.com

0918 334 570

Imrich Füle
fivoku@nextra.sk

02 / 45955437 - 438

0903 708 948

Redakčná rada KCHSPP

Peter Olexa
E-mail :

Mobil :

Kontrolór klubu :

MVDr. Michal Babuljak
mbabuljak@gmail.com

0902 911 112

Vladimír Schalek
vlado.schalek@gmail.com

0905 860 383

Finančný hospodár :

Mária Füleová
imc2@nextra.sk

0903 428 132

olexapeter@gmail.com

0915 326 467

Členovia RR

Výcvikári  KCHSPP

Gavorníková

Petra
Danková

Ing. MichalAnna Štefánia
DankoJaňáková Mudrák

Dipl. Ing. Maroš

Hlavný výcvikár

Ing. Pavol
Černák

Výcvikár

MVDr. Ľudovít
Jando

Výcvikár

Daniel
Beták
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Priestor pre predsedu

Už tradične som zvykol v mojej prvej vete konštatovať, že máme za sebou ďalší úspešný
rok, platí to aj naďalej, držíme nastavený trend smerovania klubu a pokračujeme v
osvedčených praktikách. Poďme teda zrekapitulovať uplynulý rok tak, ako sme zvykli.
Členská základňa
V tejto oblasti naďalej napredujeme. Počas roka 2019 nám pribudlo 20 členov. Samoz-
rejme chovatelia nielen prichádzajú, ale aj odchádzajú a tak členská základňa ku koncu
roka rátala 132 členov. Naďalej je veľká väčšina našich členov zároveň aj poľovníkmi
a ich záujmom je využívanie našich plemien v praxi. Rozrastaním členskej základne je
čoraz viac aj nepoľovníkov, pre ktorých je potrebné vysloviť pochvalu za ich snahu ako
sa prispôsobujú nám poľovníkom. Ich úspechy sú vidieť nielen na výstavách ale aj na
pracovných skúškach. Za čo im ďakujeme !!!
Klub od začiatku budujeme ako rodinu, rodinu priateľov severských poľovných psov a
v tom budeme pokračovať aj v nasledujúcich rokoch. Rozširovanie členskej základne
je samozrejme výsledkom dobrej komunikácie s členmi, ako aj so záujemcami o
členstvo v klube a to nielen zo strany vedenia, ale aj ostatných členov nášho klubu, za čo
všetkým aj touto cestou vyslovujem poďakovanie.
Administratíva
Klub naďalej vedie kompletnú agendu členov, chovných jedincov, evidenciu každej
klubovej akcie a to najhlavnejšie každoročne vydávame klubový spravodaj, ktorý sa
snažíme udržiavať na vysokej úrovni. Noví členovia pri vstupe naďalej dostávajú popri
členskom preukaze klubový spravodaj, plán práce klubu na aktuálny rok, klubový odznak
ako aj drobný reklamný predmet. Na každej výstave a skúške dostanú víťazi diplom,
poháre a vecné ceny. V poslednom čase sa agenda doplňuje aj o GPDR.
Naďalej doplňujeme agendu našich psov aj spätne, avšak je toho čoraz menej. Preto
aj tu vyzývam našich hlavne starších členov, aby si doma poupratovali v starých
šuflíkoch a ak tam nájdu staré fotky alebo dokumety týkajúce sa klubu alebo našich
plemien, aby nám ich poskytli pre našu evidenciu. Ak by si ich chceli nechať pochopiteľ-
ne po okopírovaní ich vrátime. Terajšia bežná klubová agenda sa vykonáva naďalej
dvojmo, tak v počítači ako aj v tlačovej forme.
Financie
Tak ako väčšina občianskych združení, tak aj náš klub má v prvom rade príjmy
z členských príspevkov, z dotácie SPZ a z rôznych darov či už od vlastných členov alebo
sponzorov a z inej činnosti. Každoročne má klub výdavky na klubové akcie, rozhodcov,
poplatky SPZ a SKJ, nákupy tlačív, výdavky na web stránky, klubový spravodaj a na
na usporiadanie členskej schôdze. Všetko ostatné je naďalej zabezpečované sponzorsky.
A práve na tomto mieste by som úprimne poďakoval všetkým, ktorí finančne klubu
pomáhali a som presvedčený, že budú pomáhať aj v nastávajúcich rokoch. Pre ostat-
ných, ktorí ešte nie sú v tomto zozname, ale radi by pomohli iba pripomeniem, že
pod pojmom podpora nie sú vždy iba peniaze. Veľa ľudí môže pomáhať klubu napríklad
aj rôznymi produktami ako darmi na našich akciách. Každá podobná pomoc je vítaná,
stačí sa iba ozvať. Viacerí z nás máme svojich priateľov, ktorým sa naše psíky a hlavne
ich práca páči a možno aj oni by vedeli nejakým spôsobom prispieť, možno stačí ich
iba osloviť. To, že sme za dlhé roky nemíňali financie zbytočne a darilo sa nám aj so
sponzormi je jasne vidieť na záverečnom účte klubu. Toto sa meniť určite nebude, bol by
som však rád, keby sa zoznam našich darcov viac rozšíril a to hlavne o našich členov.
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šuflíkoch a ak tam nájdu staré fotky alebo dokumety týkajúce sa klubu alebo našich
plemien, aby nám ich poskytli pre našu evidenciu. Ak by si ich chceli nechať pochopiteľ-
ne po okopírovaní ich vrátime. Terajšia bežná klubová agenda sa vykonáva naďalej
dvojmo, tak v počítači ako aj v tlačovej forme.
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Tak ako väčšina občianskych združení, tak aj náš klub má v prvom rade príjmy
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A práve na tomto mieste by som úprimne poďakoval všetkým, ktorí finančne klubu
pomáhali a som presvedčený, že budú pomáhať aj v nastávajúcich rokoch. Pre ostat-
ných, ktorí ešte nie sú v tomto zozname, ale radi by pomohli iba pripomeniem, že
pod pojmom podpora nie sú vždy iba peniaze. Veľa ľudí môže pomáhať klubu napríklad
aj rôznymi produktami ako darmi na našich akciách. Každá podobná pomoc je vítaná,
stačí sa iba ozvať. Viacerí z nás máme svojich priateľov, ktorým sa naše psíky a hlavne
ich práca páči a možno aj oni by vedeli nejakým spôsobom prispieť, možno stačí ich
iba osloviť. To, že sme za dlhé roky nemíňali financie zbytočne a darilo sa nám aj so
sponzormi je jasne vidieť na záverečnom účte klubu. Toto sa meniť určite nebude, bol by
som však rád, keby sa zoznam našich darcov viac rozšíril a to hlavne o našich členov.

Vážení členovia klubu chovateľov severských poľovných psov
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Spolupráca s kynologickými klubmi
Spolupráca s klubmi v ČR a to hlavne s Klubom karelských medvedích psú a lajek sa
za posledné obdobie výrazne zlepšila naďalej však je čo vylepšovať. Akcií majú tak ako
my veľmi slušné množstvo, hlavne aby toho voľného času bolo viacej. Istotne by tomu
dodalo náboj, ak by do procesu mimo vedenia zapojilo aj niekoľko členov nášho klubu.
V Maďarsku je situácia naďalej nezmenená, kontakt si udržiavame s jednou chova-
teľkou, ktorá je zároveň aj členkou nášho klubu.
Na Slovensku naďalej pretrváva naša dobrá spolupráca s najväčším klubom,
Klubom terriérov. Dúfam, že táto spolupráca sa v budúcnosti ešte viac rozvinie.
Zasadnutia klubu
Výbor klubu počas roka 2019 zasadal dvakrát a členskú schôdzu sme usporiadali raz.
Na výbore sa prejednávali bežné organizačné veci a členská chôdza ako už býva zvykom
nebola uznášaniaschopná v dôsledku slabej účasti členov, napriek tomu však splnila úkol
a informovala prítomných o celoročnej činnosti klubu.
Špeciálna výstava - Sielnica
Absolvovali sme už šiestykrát výstavu v Sielnici. Opätovne môžeme konštatovať, že
táto výstava splnila svoj hlavný účel, a to prezentáciu našich plemien medzi poľovníkmi.
Aj po úprave chovateľského predpisu klubu naďalej platí, že táto špeciálna výstava sa
započítava do chovnosti ako iné medzinárodné alebo národné výstavy psov. Vystavených
bolo 28 psíkov našich plemien s veľkým záujmom aj chovateľov iných plemien. Účasť a
aj kvalita predvedených psíkov bola na vysokej úrovni. Všetkým účastníkom ďakujem !
Bonitácia
Každoročne popri letnom výcvikovom víkende máme aj bonitáciu psov a ani uplynulý
rok tomu nebolo inak. Organizačne bol opätovne na vysokej úrovni a znovu to potvrdilo
moje slová, že práve takéto podujatia vytvárajú podmienky pre dobré fungovanie klubu.
Aj toho roku sme mohli vidieť množstvo kvalitných jedincov, tak z domáceho chovu
ako aj z dovozu. Po roku sme znovu obsadili celú kapacitu kaštieľa. Niektorí členovia
na víkend opäť prišli aj s celou rodinou a tak spolu s ostatnými si urobili krásny
víkend. Najviac nás teší už pravidelná účasť detí, pre ktoré sú pripravené aj súťaže.
Ak budujeme klub rodinnou formou, tak môžeme povedať, že toto sú tie malé navonok
neviditeľné úspechy. A nakoniec pre nás je najväčšou odplatou, keď v nedeľu vidíme
odchádzať domov členov ako aj rodinných príslušníkov spokojných a oddýchnutých.
Klubová výstava
Už tradične sme cestovali na klubovú výstavu na východ do Liptovskej Tepličky.
Tá minuloročná bola zo všetkých účasťou najväčšia. Z prihlásených 35 jedincov bolo
nakoniec predvedených 34 . Kvalita znovu stúpla, za ktorú nás aj rozhodca pochválil.
Nás však teší ešte viac tá skutočnosť, že najviac psíkov pochádza z domáceho chovu.
Pochopiteľne slušne uspeli aj dovezené jedince, ale víťazi z domáceho chovu určite
viac hrejú pri srdci. Za tieto úspechy ďakujeme domácim chovateľom a dúfajme, že
tento trend bude pokračovať aj v nastávajúcich rokoch.
Príprava psov na skúšky PUP, skúšky OD a KFD
V tejto kapitole som sa vždy snažil napísať čo najviac dobrých rád pre našich chovateľov.
Tentokrát je v spravodaji obsiahlejší článok venovaný príprave psov a skúškam PUP
od hlavného výcvikára . Tak by som iba v krátkosti zhrnul moje slová k príprave psov na
skúšky a ku skúškam. Skúsme prípravu našich psov poňať ako školu pre psa. Základný
výcvik psa berme ako základnú školu, kde sa učí pes počúvať a hlavne poslúchať. Po ich
zvládnutí nasleduje stredná škola a tam by som zaradil tie jednoduchšie skúšky ako sú
FD či FSMP a pochopiteľne aj OD, kde prejaví svoju odvahu a chuť do práce. Až po ich
zvládnutí by som doporučil pokračovať na vysokej škole, kam zaraďujem skúšky SD ale-
bo LSMP. Netlačme našich psov hneď na začiatok na vysokú školu zvládajú to ťažko.
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bolo 28 psíkov našich plemien s veľkým záujmom aj chovateľov iných plemien. Účasť a
aj kvalita predvedených psíkov bola na vysokej úrovni. Všetkým účastníkom ďakujem !
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na víkend opäť prišli aj s celou rodinou a tak spolu s ostatnými si urobili krásny
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zvládnutí nasleduje stredná škola a tam by som zaradil tie jednoduchšie skúšky ako sú
FD či FSMP a pochopiteľne aj OD, kde prejaví svoju odvahu a chuť do práce. Až po ich
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Stav chovných jedincov a CHS
Podrobne  sa  venovať tejto  kapitole  prislúcha  poradcovi a myslím si, že jeho správa je
dostatočne podrobná, takže nebudem sa aj  ja  venovať opakovaniu čísiel. Skôr by som sa
venoval hlasom z vonka mimo klubu, ktoré tvrdia že sa  nevenujeme dostatočne napríklad
plemenám  ako Dovoľte  mi  aby  som  pripomenul, že  keď som sa stal predsedomKMP.
klubu  sme mali  jednu  chovnú suku bývalej tajomníčky, ktorá už nechcela byť ďalej člen-
kou a jedného chovného psa, ktorý  bol neplodný. Oproti tomu dnes máme 4 chovné suky
a .  Ovplyvniť aby bol  väčší  záujem o  toto  plemeno žiaľ nevieme.dvoch chovných psov
Podmienky sú pripravené, ak bude záujem o šteniatka všetky kontakty na chovateľov sú v
klubovom spravodaji k dispozícii..
Čo sa týka pribudli 2 psíky, 2 končili v chove a 1 uhynul - StavZSL 12 chovných psov
U  súk  jedna skončila chovnosť - Stav 17 chovných súk
U plemena je terajší stav aREL 2 chovné suky    4 chovné psy
U plemena sivý je stav nezmenený aNLP 2 chovné suky      1 chovný psík
Podrobnejšie info o stave chovných jedincoch na samostatných stránkach.
Výstavy psov mimo klubu
Naši  chovatelia  aj  v  roku  2019 sa zúčastňovali na výstavách psov po celom Slovensku.
Prekvapil ma však ich nízky počet. Oproti predošlému roku, kde na všetkých výstavách sa
dokopy  predviedlo 48 psíkov bolo  iba 21. Som presvedčený že v tomto smere je potrebné
sa  zlepšiť. Je  mi  jasné  a  teší  ma, že  naše  psy  pracujú  a to je ich hlavný úkol, ale pre
bonitáciu  psa  je  nevyhnuté  aby mal  aj  výstavné  tituly  a v budúcnosti sa určite aj toto
bude zavážajúce u chovateľov, ktorí budú hladať kvalitné šteniatka.
Naše psy na skúškach PUP
Nielen  účasť na  výstavách  ale  aj účasť na mimoklubových  pracovných skúškach mali
v roku 2019 klesajúcu tendenciu. Spolu absolvovalo skúšky 18  psíkov na mimoklubových
a 10 psíkov na klubových  skúškach. Nie je to alarmujúce číslo, ale  treba  tomu  venovať
pozornosť. Ako som už spomínal v inom článku väčšina  chovateľov tlačí svoje neskúsené
psy  na  vysokú školu  a  pritom  niektoré  jedince  nezvládajú  ani  základnú  poslušnosť.
Je potrebné, aby  sa  chovatelia  nad  tým zamysleli. Chápem, že väčšina z nás je poľovní-
kom a chcel by mať "hotového" psa zo  dňa na deň. Toto  však  v  praxi  nefunguje, všetko
potrebuje mať svoj čas a chovateľ trpezlivosť.  Doporučujem pre mladších a menej skúse-
ných chovateľov, aby viac počúvali tých starších a skúsenejších a viac sa pýtali.
Čo nás potešilo, čo nás nepotešilo a v čom by sme sa mali zlepšiť !?
Osobne  ma  najviac  potešila účasť na výcvikovom víkende v Antonstále a hlavne záujem
našich  malých  detí  o  prácu   so   psíkmi,  určite  v  tom   budeme   pokračovať naďalej.
Potešil  ma  aj  záujem  o  klubové  FD  ako  aj účasť na pracovnom víkende v Soblahove.
Zdá  sa  mi, že  preloženie  termínu  na  január  sa  osvedčil a budeme v tom pokračovať.
To čo nám chýbalo uplynulý rok tak to bol výcvikový  deň na  Dubine, ktorá bola zrušená
z dôvodu AMO, uvidíme ako to bude v nasledujúcich rokoch.
Rezervy v činnosti by som hľadal v prezentácii, na výstavách či už oblastných, národných
ako aj  medzinárodných. Mimo toho máme málo titulov šampiónov a to sú body, ktoré sa
na SKJ rátajú !  Rezervy máme aj v skúškach PUP ale o tom som už písal.
Na  záver  mi  dovoľte  poďakovať za  celoročnú  prácu,  poradcovi chovu Ing. Paľovi
Černákovi, tajomníčke Andrei Gavorníkovej,  finančnej  hospodárke Marike Füleovej,
MVDr. Ludovítovi Jandovi,  Ing. Marošovi Mudrákovi,  Danovi Betákovi,  Michalovi a
Petre Dankovým, Aničke Jaňákovej  ako aj celému  výboru a hlavnému kontrolórovi a
neposlednom   rade   vyslovujem  veľké   poďakovanie  všetkým  našim členom ,  ktorí
v  priebehu roka sa pričinili o bezproblémový chod nášho klubu.
Vďaka aj našim podporovateľom a sponzorom za ich celoročnú podporu !

Za úspešný rok 2019  " " !!!VEĽKÁ  VĎAKA
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Priestor pre poradcu chovu

Vážení členovia a priatelia klubu !

Zhodnotil  by  som rok 2019  z  pohľadu  poradcu  chovu.
Bol to prvý rok, ktorý som celý strávil na  poste  poradcu
chovu. Na začiatku  by som  spomenul  pár čísel o našom
chove. V roku  2019  sme v chovateľskej práci mohli vyu-
žiť . Oproti  minulému  roku  je  to48 chovných jedincov

Situácia aká tu bola  aj minulé  rokynárast o 8 jedincov.
sa  nezmenila, a  je  tu stále značný nepomer v chove jed-
notlivých plemien našich severanov.
Najpočetnejšie sú už tradične Západosibírske lajky.
Samotné zastúpenie jednotlivých plemien je nasledovné :
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ZSL -   14 psov  a  19 súk,   REL -  3 psy  a 2 suky
KMP -  2 psy    a    5 súk,   NLP-S  -  1 pes  a 2 suky
ZSL -   14 psov  a  19 súk,   REL -  3 psy  a 2 suky
KMP -  2 psy    a    5 súk,   NLP-S  -  1 pes  a 2 suky

Z tohto počtu sme mali v roku 2019 - 5 úspešných vrhov,
všetky zo ZSL.
Spolu nám tak počas roka pribudlo 26 šteniatok.
Jeden  vrh  z bol neúspešný,  všetkých 11 šteniatokKMP
ešte pred pôrodom uhynulo.
Minulý  rok som kritizoval prístup jednotlivých majiteľov
chovných  jedincov. Myslím  si, že tento rok sa to zlepšilo
a  až na  pár  výnimiek ( stále tých istých mien ) si všetci
majitelia náležitosti a termíny  súvisiace  s chovom plnili
svedomito a načas.
Možno  ešte  jedno  upozornenie  pre majiteľov chovných
súk, keď sa  ju  jej majiteľ rozhodne páriť v určitom roku,
môžem  mu  krycí  list vystaviť aj na celý rok a nie až vte-
dy  začať naháňať poradcu  chovu,  keď sa  začne suka
honcovať. Problém s tým, že by nám šteniatka dlho ostá-
vali pri sukách z dôvodu, že by o nich  nebol  záujem som
tento  rok  nepostrehol. Skôr  si  všímam  iný  trend, že po
rodičoch,  ktorí   aktívne  poľujú  a  robia  výborné  meno
nášmu  klubu, a o  také šteniatka  je nesmierny záujem a
nielen  u  nás  ale  aj  zo zahraničia. Ich noví majitelia sú
ochotní  precestovať aj  stovky  kilometrov, len  aby  sa k
takémuto šteniatku  dostali.  Vznikajú  nám  poradovníky
na šteniatka  a ľudia  sú ochotní čakať aj viac rokov len
aby  sa  k takémuto šteniatku  dostali. Podľa  mňa je toto
tá  najlepšia  reklama  pre náš klub, a takýmto majiteľom
patrí veľká vďaka, za to, že takto úspešne propagujú naše
severské  poľovné  plemená. To len dokazuje to, že o naše
aktívne  poľujúce  jedince  a  ich šteniatka  je nesmierny
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záujem. Som rád, že majitelia chovných súk sú ochotní za
krycím  psom  cestovať aj do zahraničia, čím pomaly zvy-
šujeme genetickú diverzitu našej populácie.
Ešte  aby  som nezabudol jednu informáciu, dňa 2.3.2019
som  sa  zúčastnil školenia  poradcov  chovu organizova-
ného Slovenskou kynologickou jednotou s programom:

1. Chovateľský poriadok FCI a SKJ a chovateľské
poriadky klubov - prednášajúci (Ing. J. Jursa)

2. Informácie z chovateľskej komisie FCI - prednášajúci
(L. Voláriková)

3. Právne aspekty chovu psov na Slovensku - prednášajúci
(JUDr. M. Dobák)

V rámci  jednotlivých  bodov  bola vždy otvorená diskusia,
prednášajúci  odpovedali na veľké množstvo otázok, ktoré
sme  im  ako  poradcovia  chovou  položili. Bol  som však
prekvapený jednotlivými otázkami, s ktorými  sa  potýkajú
jednotlivé kluby,( ako problémy s dokazovaním  otcovstva
u jednotlivých  vrhoch, obchádzanie  predpisov chovnosti,
atď..). Som  rád, že  sa  zatiaľ takéto veci  nedejú v našom
klube, aj  keď sa  mi  dostalo  do uší pár vecí. Spomeniem
aspoň jednu a to  je  výber krycích  psov. Pre  ozrejmenie
pre členov, ktorí  takéto reči roznášajú. O výbere krycieho
psa  rozhoduje   majiteľ chovnej   suky  po  konzultácií  s
poradcom  chovu. Poradca  mu  vypíše  krycí list a v ňom
troch jedincov, z ktorých si on jedného vyberie. Takže veci
typu dohadovanie  si  párení, pretláčanie  svojho  psa tým,
že ohovoríme všetkých ostatných chovných jedincov sa mi
zdá dosť nefér. Treba  si  uvedomiť, že  doba  keď si ľudia
vyberali psov len podľa toho koľko má výstav a či je šam-
pión  krásy  celého  vesmíru sú už dávno preč, a majitelia
chovných  súk  sa  začínajú orientovať na úplne niečo iné.
Je to to  na čo boli  naše  plemená  primárne  vyšľachtené
a  to  je ich poľovnícke využitie. Veď predsa aj náš klub je
klub  chovateľov  severských  poľovných  psov,  a  keď to
niekomu nesedí tak asi si zmýlil klub. Myslím si, že  boni-
tácia v Antonstále aj klubová výstava konaná v Liptovskej
Tepličke  nám  ukázala, že  tu  máme množstvo kvalitných
jedincov, z  ktorých  môžeme  vyberať pri ďalšom  chove.
Ešte jednu vetu k podmienkam  chovnosti, určite  nie  som
za to, aby sa tieto podmienky  uvoľnili, som skôr za to aby
boli časom ešte prísnejšie, a to je cesta budúcnosti.
A čo na záver? Hádam len popriať všetkým našim členom
veľa   úspechov  pri  chove  a  práci  s  našimi  poľovnými
plemenami.
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Priestor pre tajomníčku

Máme za sebou další rok plný klubových akcií, pre niektorých viac a pre iných menej
úspešných. Z pozície tajomníčky  klubu  by  som  rada  povedala zopár slov k akciám,
na ktorých som sa osobne  zúčastnila. O špeciálnej  výstave  v  Sielnici  nájdete  môj
samostatný článok na stranách 18-19. Výcvikový víkend klubu v Antonstále sa konal
5.-7.7.2019.   V sobotu   boli   na   programe   najprv   skúšky   odvahy   v   diviačom
oplôtku  a  potom nasledoval výcvik psíkov z poslušnosti a príprava psov ku skúškam
poľovnej  upotrebiteľnosti.  V nedeľu sa konala bonitácia chovných jedincov ktorá je
podrobnejšie  rozpísaná  v článku  na stranách 20-22. Rada by som podotkla miernu
nespokojnost v posudzovaní oplôtku, pretože  doteraz  vždy  mohli  prítomní sledovať
priebeh skúšok, vždy som sa tešila na výkony psíkov no tento rok to nebolo umožnené,
čo určite viacerých mrzelo. Víkendová akcia inak  prebiehala štandardne a bola ako
vždy   veľmi   vydarená .   Nasledovali   Klubové   farbiarske   skúšky  duričov ,  ktoré
sprevádzal  celodenný  hustý  dážď a  tak  mojou  hlavnou  úlohou okrem pomoci pri
príprave  stôp, bolo  zbieranie  podpisov  na  GDPR, aby  sme mohli zverejnit osobné
údaje  našich členov v klubovom  spravodaji, ako aj na novej webovej stránke klubu.
Čo sa  týka  klubovej  výstavy  konanej  9.novembra,  ma  veľmi  mrzí  moja  neúčasť,
ale  rok  som  pripravovala  môjho Arisa na náročnú skúšku poslušnosti UPr 1 podľa
medzinárodneho  skúšobneho  poriadku a skúšky padli práve na tento deň. Na skúške
sme  však  uspeli, Aris  nesklamal  a  odviedol krásnu poslušnosť s najvyšším počtom
bodov  91 z tejto disciplíny spomedzi zúčastnených.
Táto  skúška  pre  poľovnícku  verejnosť a  samotného  poľovného  psa  možno nie je
ničím obzvlášť zaujímavá, avšak pre toto naše plemeno  je  určite  vysoká  méta a pre
mňa  ako  chovateľa  veľká  výzva, ktorá  potrebovala  veľa trpezlivosti a odhodlania.
Priniesla  však  viac  ako  očakávaný  výsledok.  Týmto  sa  ospravedlňujem  za  moju
neúčasť a   som   presvedčená , že   z   kynologického  hľadiska  je  to  pochopiteľné.
Ďalej čo sa týka našej klubovej stránky na facebooku, ktorú  som  pred  dvomi  rokmi
založila, rada by som  poďakovala Petre Černákovej , že  promtne  a  k  veci  reaguje
na  správy  a  dotazy a  podáva  informácie, ktoré má k dispozícii. Obdobne ďakujem
Anne  Jaňákovej   za   spoluprácu   s  identifikáciou   psíkov  na  fotkách ,  manželom
Dankovcom  za  fotenie  na klubových akciách a za triedenie fotiek. Vďaka za ochotu
aj  ostatným členom  klubu ,  ktorí  sa  podieľali v kalendármon roku na bezchybnom
fungovaní stránky a za výkon osvety v prospech našich plemien.
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Vážení členovia klubu chovateľov severských poľovných psov
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Výcvik  v  našom  klube  sa  už tradične  opiera  o tri  základné
piliere. Prvým je už tradične veľmi úspešná  klubová akcia  a to
je výcvikový  víkend  v Antonstále. Druhý  je  výcvikový  víkend
v Poprade a tretí je už roky fungujúci klubový výcvikový víkend
v Soblahove. Výcvikový  víkend v Antonstále  je spojený s boni-
táciou  a  letnými  skúškami  odvahy. Táto  akcia  je už tradičný
inventár nášho klubu. Je  to  podľa  mňa  úspešný víkend nielen
z hľadiska výcviku našich mladých psíkov, ale aj spoločenského
stretnutia   našich členov.  Samotné   prostredie Antonstálu  je
priam ideálne na takúto výcvikovú  akciu. Myslím tým, že stopy

sú      zakladané
priamo v poras-
toch ,   kde   do-
chádza  aj  k sa-
motnému  pohy-
bu  divej   zveri,
ako   to   aj   pri

skúškach často býva. Stopy sú zakladané poctivo  a svedomito v
optimálnej  dĺžke, ktorá  vyhovuje  so začínajúcim výcvikom pre
mladé  jedince. Na  konci  stopy  máme  vždy umiestnenú kožu z
diviaka, ktorú po ukončení stopy vždy schovaní výcvikári použí-
vajú na rozštekanie psíka a tým na zvýšenie záujmu o túto stopu.
Musím pochváliť výcvikárov Ludva Janda a Dana Betáka,MVDr.

že  sa  tejto  úlohy  vzbudenia  záujmu o kožu venujú svedomito.
Do budúcna chystáme ešte aj inú disciplínu výcviku na diviačiu
zver ,  ale  nejdem  zatiaľ predbiehať.  Samotnému  výcviku  na
stope  predchádza  dlhý  odborný  výklad  predsedu  a  mňa ako
rozhodcu  o  jednotlivých disciplínach na rôznych skúškach a o
rôznych  veciach, ktoré  s týmto súvisia. Troška ma mrzí, že  pri
priestore  na  otázky skoro žiadne neprichádzajú, no tradične si
to už vodiči vynahrádzajú počas samotných disciplín. Samotné-
mu výcviku na stopách a v diviačom oplôtku predchádza výcvik
základnej posluš-
nosti  a   zároveň
aj  predvádzania
psov   na   výsta-
vách   od   profe-
sionálnej   cviči-
teľky  psov, pani
Dáši Fridrichovej. Zisťujem už roky, že naši niektorí chovatelia
sa  stále  potýkajú  s problémami s týmto súvisiacimi a nejak sa
im  nedarí  zvládať svojich štvornohých zverencov. Potom nám
vznikajú  rôzne problémové situácie. Jednu takú sme mali aj na
samotnej bonitácií, pri ktorej bol takýto jedinec po tom čo zaú -
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točil  na  rozhodcu diskvalifikovaný. Toto je jedna z veľmi dôle-
žitých vecí, ktoré naši chovatelia nesmú zanedbať. Samozrejme,
aby som nezabudol poďakovať už spomenutým výcvikárom, ale
hlavne našim členom Bobovi Řehákovi a Igorovi Tichému, ktorí
nám  zabezpečili  a  predviedli „coursing“,  primárne  to  nie je
určené  pre  naše  plemená, no  je  to  zaujímavá  disciplína pre
naše  psíky, ktorých  niečo  malé  chlpaté  rýchlo sa pohybujúce
vždy veľmi zaujme. Prvému  spomínanému patrí osobitá  vďaka

z  dôvodu, že  samotný  mechanizmus  a
veci  okolo  toho  si  zostrojil  sám. Som
rád, že  v  našom  klube  sa  ešte  nájdu
stále  takí členovia, ktorí sú ochotní na
úkor  svojho  voľného času  niečo   pre
klub  urobiť a   nielen  pri  pive  o  tom
hovoriť. Ešte pár slov k výcviku v divia-
čom oplôtku. Samotný oplôtok v Anton-
stále  je  z môjho pohľadu ideálny, či už
to  na  výcvik  mladých  psov, ale  aj  na
samotnú   skúšku   odvahy  z   viacerých
hľadísk.  Prvým  je  to , že  oplôtok  je  z
veľkej časti  krytý  porastami  stromov ,
ale aj kríkov, čiže aj v teplom lete je tam

pomerne  príjemný chládok. Som  rád, že  fámy ktoré  sa tu dáv-
nejšie šírili, že pes v lete  nespraví oplôtok pretože je teplo. Boli
to  podľa  mňa  iba  výhovorky  ich  majiteľov. Ten kto sa trocha
hlbšie  venuje   naším   plemenám  a  preštudoval  si  nejakú  tú
literatúru, kde  sa jasne uvádza aké plusové a mínusové teploty
môžu  mať vplyv  na prácu lajok, by toto nehovoril. Ja ako roz-
hodca  viem  pekne  posúdiť, či ten pes má záujem o tú diviačiu
zver, alebo nie, bez ohľadu na teplotu. Druhým hľadiskom je to,
že v oplôtku sa nachádza väčšie množstvo rôznych diviakov, od
diviačat až po dospelé jedince. Tieto sa neustále hýbu a vyráža-
jú  po  psoch, sú priam  ideálnou  kombináciou pre mladé psíky.
Druhým  veľmi  dôležitým  výcvikovým víkendom je už tradične
Dubina Poprad ktorý sa však nekonal z dôvodu Afrického moru
ošípaných. Je to  veľká škoda pretože
toto  podujatie  je už tradične pripra-
vené   na   vysokej  úrovni. Posedným
pilierom    našej   ročnej    výcvikovej
sezóny    je   už tradične   výcvikový
víkend   v   Soblahove.   Jedná   sa  o
samotný   nácvik   našich   psíkov  na
skúšky duričov, so všetkým čo k tomu
patrí. Prvý deň je to ostrá generálka na spoločnej poľovačke v
poľovnom revíri v Soblahove. Na úvod sa musím aj ja  poďako-
vať vedeniu PZ Soblahov a hlavne nášmu členovi LudvoviMVDr.

Jandovi, že nám takúto možnosť výcviku s poľovačkou pre naše
plemená umožňujú už pravidelne každý rok. Rozhodnutie o tom,
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že na túto akciu si  berieme aj našich starších skúsených  jedin-
cov,  ktorí   už čo  to  majú  odpoľované,  je  podľa  mňa  veľmi
správne. Pretože to bolo pekne vidno aj na samotnej poľovačke,
kde   tieto   nám   pekne   urobili  samotnú  poľovačku  a  mladé
psíky  sa mohli popri nich  veľa  naučiť. No som  veľmi  rád , že
som videl aj mladé psíky, ktoré dalo by sa povedať už pracovali
skoro samostatne. Je vidno, že sú to psíky s ktorými ich majite-
lia intenzívne poľujú a venujú im mnoho svojho času. Trochu sa
nám   túto   spoločnú  poľovačku  rozmohol  jeden  nešvár,  a  to
roztrhnuté    psíky
po    kontakte     s
diviakom. Na tejto
ich    bolo    hneď
niekoľko, a ak  sa
nemýlim všetko to
boli    už staršie
skúsené psy, ktoré už majú na konte nejedného  diviaka. Naneš-
ťastie  takto  skončil  aj  môj Dag, ktorý  ešte  dlho  po skončení
poľovačky  hlásil  a  spolu  s Asanom  držali  už mimo  pohonu
veľkého   diviaka.  Panuje  tu  taký  názor , že  sú  to  ostré  psy,
ktoré  idú  veľmi  na  kontakt  a  preto  ich  diviak  roztrhne.  No
poviem Vám to ako to vidím ja. Moje poľovanie  na všetkú  zver,
ale hlavne na zver  diviačiu  sa  obmedzilo  iba  na  kombináciu
poľovník-pes. Čiže  dalo  by sa povedať, či je to postriežka, pos-
liedka a pod., vždy  sú  tam  aj moje psy. Či ich mám na vôdzke,
kde Vás upozorňujú na zver ďaleko  pred tým ako si ju všimnem
ja, alebo je to na voľno. Môj názor  je  taký, že  sú  to  ostré psy,
ale iba na  menšie diviaky (diviačatá, menšie lanštiaky) pri love
takýchto  diviakov  idu  tesne  na  kontakt. No  situácie keď je to
veľký diviak, alebo medveď je úplne iná. Diviaka  vždy obrechá-
vajú z pár metrovej vzdialenosti a dávajú si pozor na jeho útoky.
Stalo sa mi, že mi diviak roztrhol psa aj pri takýchto individuál-

nych  poľovačk -
ách, no vždy tam
boli prítomné iné
faktory .  Bol   to
väčšinou  vysoký
sneh, alebo  veľ-
mi  husté   mladé

lesné porasty. Kde pes pred útokom diviaka nemal  kde  uskočiť.
Kto to zažil vie o čom hovorím, je  to  ako  keď sa  na  Vás  rúti
rozbehnutý vlak, kde nejaký sneh alebo mladina nie sú pre neho
prekážkou, kdežto pes nemá šancu reagovať. Väčšinou dochád-
za k roztrhnutiu psa  na  spoločných  poľovačkách, kde  je veľké
množstvo  psov  hlásiacich  diviaka, ale  potom  už dochádza  k
efektu davovej psychózy, kde sa psy posmeľujú navzájom. A ešte
jedna a  posledná  vec  k tejto  problematike  a to  je, že to robia
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väčšinou  staršie  kance, ktoré už čo to so psami, alebo s vlkmi
zažili, mám  aj  pre  toto  konkrétne  prípady, ale to  už by bolo
rozprávanie na dlho a do  inej  rubriky. Takže toľko  môj názor
na  túto  problematiku, no  možno  niekto to  vidí  inak. No ale,
aby som sa vrátil k samotnej poľovačke v Soblahove. Tradične
dobre zazverená lokalita dala  veľké množstvo  možností práce
pre   naše   mladé  psíky.  O  úspechu  hovoril  samotný  výrad.
Druhý deň sme  sa venovali všetkým ostatným disciplínam, aké
sa skúšajú na skúškach duričov. Po krátkom odbornom výklade
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Ing. Pavol Černák - hlavný výcvikár KCHSPPIng. Pavol Černák - hlavný výcvikár KCHSPP

sme  si  každého  psíka  vyskúšali  samostatne  na  jednotlivých
disciplínach .  Som  rád, že   majitelia   nás   zahrnuli   veľkým
množstvom  otázok, na  ktoré sme sa spolu s predsedom snažili
k spokojnosti  odpovedať. Takže čo na záver? Asi len toľko, že
to bol  zas úspešný výcvikový rok  organizovaný  naším klubom
pre mladé jedince našich plemien. Myslím si, že vedeniu klubu,
ale aj niektorí členovia venujú veľké množstvo  svojho voľného
času na výcvik za čo im patrí moja úprimná vďaka.
A ešte z troška iného kútika.
V septembri  sa  zástupcovia  nášho  klubu zúčastnili na spolo-
čenskej  akcií  organizovanej pri príležitosti 30 výročia založe-
nia  poľovného   združenia   Rúbane Ľubietová.  Popri  veľkej
výstave  najsilnejších   trofejí   ulovených   v tomto  združení  a
rôznych  sprievodných  poľovníckych akcií, sme boli aj my ako
klub  oslovení, aby sme  prezentovali svoju prácu. Jasné, že sa
to nezaobišlo aj bez našich psíkov, ktoré  už v  našom združení

dobre  poznajú . Pri  tom  sme  sa
nenudili  a  snažili sme sa čo naj-
lepšie odpovedať na  veľké množ-
stvo   rôznych   otázok   ktoré   sa
týkali  nášho klubu ,  našej  práci,
ale hlavne nespočetné   množstvo
otázok    o   našich    plemenách .
Takéto akcie  sú  najlepším  mies-

tom na prezentáciu klubu a našich  poľovných  plemien v dneš-
nej pre poľovníctvo nie až takej ľahkej  dobe. Záverom  by som
chcel poďakovať členom, ktorí nás podporili,  Bobovi Řeháko-
vi s Fargom a Diginou, a Igorovi Tichému s Dasyou.

Kynológii zdar  !
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Jednou z hlavných akcií nášho klubu je každoročne klubová
výstava, ktorá napĺňa hlavný cieľ chovateľského klubu čo je
riadenie a zveľaďovanie chovu, ako aj upevňovanie štan-
dardom stanovených exteriérových vlastností jednotlivých
plemien vyplývajúce zo stanov klubu a z poverenia SPZ.
Úspešné absolvovanie klubovej výstavy je popri bonitácii a pracovnej skúšky základnou

podmienkou pre zaradenie jedinca do chovu. Tá minuloroč-

ná sa konala dňa 9.11.2019, už pravidelne v prekrásnom
prostredí Liptovskej Tepličky. Bola to opäť možnosť vi-
dieť kam sa klub posunul v rozvoji jednotlivých plemien
severských poľovných psov v skupine FCI 5. Počasie
nám moc neprialo a v podstate celý deň sa predvádzali
psy v nepríjemnom sychravom počasí na lúke pod zjaz-
dovkou naproti penziónu Vikartovský mlyn. Na posudzo-
vanie psov nám SKJ nominoval uznávaného rozhodcu

O zahájenie a poľovníckyMVDr. Vladimíra Piskaya.
podtón sa postarali trubači z poverenia OPK Poprad.
Z nahlásených psíkov sa zúčastnilo obdobne ako35 34
v roku 2018. Z boli a , zKMP 3 psy 2 sučky REL jeden

a z nášho najpočetnejšieho plemenapsík a jedna sučka
. Úroveň vystavených psovZSL 15 psov a 12 sučiek

z KMP podľa rozhodcu nebola dostato-
čne kvalitá a tak ostali bez titulov. Jedna
suka bola posúdená mimo konkurencie
druhá však dostala všetky tituly. Ani u
REL neboli udeľované tituly z dôvodu
slabšej kvality. Oproti tomu však ZSL
predviedli svoju kvalitu za čo sme si
vypočuli aj pochvalé slová rozhodcu.
Bolo to vidieť aj pri posudzovaní, kde
s rozdávaním titulov nešetril. Rozdali sa
tituly vo všetkých výstavných triedách
aj medzi psíkmi ako aj medzi sučkami.
Dokonca sučka DIBBA Vlčí chodník

dostala oceneniep. Jaroslava Vasiľa
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Dokonca sučka DIBBA Vlčí chodník

dostala oceneniep. Jaroslava Vasiľa

Klubová výstava KCHSPP - 2019
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CAJC, CAC, BOB, BOS, BIS, KV-2019
Klubová výstava

KCHSPP
Liptovská Teplička
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Najkrajšia suka plemena
Západosibírska lajka

SPKP : Nar.:604 17.7.2017SPKP : Nar.:604 17.7.2017
AISHA Biela TaňaAISHA Biela Taňa

V1, CAC, KV
Chovateľ : Ing. Maroš Mudrák

O : Kara-Kitáj ItilSOK
M : FinsternisFRONNA

Andrej VojtasMajiteľ: Bc.

sa stala :

Víťazom plemena a KV
Západosibírska lajka

SPKP : Nar.:639 1.4.2018SPKP : Nar.:639 1.4.2018
ARES Radové skalyARES Radové skaly

V1, CAC, KV, BOB,
Juraj JaňákChovateľ :

O : AMUR Račiansky jas
M : ANNIE Samvara Origin

Ing. Ján PalicMajiteľ:

sa stal :

BIS

Víťazom plemena a KV
Karelský medvedí pes

SPKP : Nar.:362 30.12.2016SPKP : Nar.:362 30.12.2016
AIDA Aria spod SokolaAIDA Aria spod Sokola

V1, CAC, KV, BOB,
Michal DolníkChovateľ :

O : Czech AnelaCargo
M : Ayuka spod BeskydaARIA

Jozef KuboMajiteľ:

sa stala :

pre najkrajšiu sučku plemena .BOS
Titul  KV však pre jej vek nemohla
dostať. Vrátil  by  som  sa  však  na
krátko s poznámkou k REL ale týka
sa  to  aj ostatných plemien. Ak má
možnosť niekto   z  našich členov
doviezť zo  zahraničia  kvalitného
jedinca  nemal  by šetriť na cestov-
nom a  platí  to aj  pri krytí súk. Ak
je  možnosť kryť s kvalitným psom
nemal  by  brať ohľad na kilometre.
A teraz  späť k výstave. U súk KMP
ukázala  kvality pánaAIDA Jozefa
Kuba a  popakovala  všetky  tituly

.  SituáciuV1,  CAC,  KV a  BOB
s udeľovaním titulov u REL som už
pred tým spomínal, bude  potrebné
pre  budúcnosť zlepšiť kvalitu aj s
dovezenými  jedincami  zo zahrani-
čia  a   s  kvalitnejším  krytím  súk.
U  plemena ZSL je situácia s kvali-

tou   výrazne  odlišné .  Za
posledné  roky  sme  si  vy-
budovali   celkom    slušnú
kvalitu,  ktorú  bude  treba
udržiavať .    Pochopiteľne
aj   tu  platí  to , že  každé
dobré  krytie  a  každý  do-
vezený    kvalitný    jedinec
zlepší  terajší  stav.  Môže-
me byť spokojní  aj  s  poč-
tom  predvedených   psíkov
za čo by som rád  poďako-
val  všetkým členom, ktorí
prišli  a obetovali svôj vol-
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prišli  a obetovali svôj vol-

ný čas, bola to skvelá ukážka. U sučiek dostal titulZSL V1, CAC a KV AISHA Biela
Celkovým výťazom výstavy sa staltaňa p. Andreja Vojtasa. ARES Radové skaly p. Jána

Dovoľte mi na koniec pogratulovať víťazomPalica s titulmi V1, CAC, KV, BOB a BIS.
poďakovať všetkým vystavovateľom a
všetkým ostatným , ktorí pomáhali pri
príprave ako aj počas výstavy. Ďakuje-
me rozhodcovi za kvalitné posudzovanie
za nápomoc OPK Poprad a v neposled-
nom rade aj majiteľovi Vikartovského
mlyna a za krásne priestory, na ktorých
sme mohli našu výstavu usporiadať opäť
na vysokej kvalitatívnej ako aj kvantita-
tívnej úrovni.
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nom rade aj majiteľovi Vikartovského
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sme mohli našu výstavu usporiadať opäť
na vysokej kvalitatívnej ako aj kvantita-
tívnej úrovni.

Víťaz - Najkrajší pes klubovej výstavy 2019

( FI )

Záverečná fotografia víťazov KV 2019

BIS KVBOB
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Špeciálna výstava - Sielnica 2019

Sielnica - 2019

SPZ - SPK
OkO SPZ ZvolenOkO SPZ Zvolen

KŠV CAC SR

Dňa  22. júna 2019  usporiadal Slovenský poľovnícky
zväz  prostredníctvom  Okresnej organizácie Zvolen a
v mene  Slovenskej  poľovníckej komory už 18. ročník
výstavy  poľovných  plemien  psov  skupiny  duričov a
farbiarov  v  krásnom   prostredí  strelnice  v  Sielnici.
Výstava  je  zameraná  na  plemená   poľovných  psov

používaných  predovšetkým  na  lov  a  dohľadávanie  raticovej zveri. Klubové výstavy
usporiadali  kluby  farbiarov,  jagterierov, duričov, slovenských  kopovov  a špeciálnu
výstavu  usporiadal  klub  jazvečíkov,  alpských  jazvečíkovitých  duričov  a taktiež náš
klub   severských   poľovných   psov.  Počasie  nám
veľmi neprialo, hoci väčšinu času  bolo zamračené,
neminul nás však na  záver  výstavy ani hustý dážď.
Niektoré  početnejšie   kluby  museli  doposudzovať
psíkov  aj  za  týchto podmienok a vystavovatelia aj
rozhodcovia  do  nitky   premoknutí   pod  labilnými
prístreškami mali nemalé problémy a niektoré psiky
ani    nestihli    byť riadne    posúdené   v  pohybe.
Posudzovanie  prebiehalo ďalej pod prístreškami. Ale vráťme sa na začiatok kým bolo

počasie ešte fajn. Opäť nechýbala ani prezentácia
činnosti   klubu  na   pripravenej   fotoprezentácii.
Zastúpenie  našich  psíkov bolo aj tento rok veľmi
slušné. Z saVýstavy sa zúčastnilo 28 psov. KMP
vystavilo psíkov. V triede strednej sa predviedol6

maj. Petra Koťku a dostal tituly V1,CAC.BENNY
V triede  otvorenej  sa predviedol p. LukášaESA
Dvorského a obdržal hodnotenie V2. Psík ZEFIR
Zakatek Radwi  maj. Pavla  Komoru  získal  tituly
V1,CAC, BOB !  Gratulujeme ! Zo sučiek v triede
strednej pána   Milana Špirku  dostalaBONY
V1, CAC.  V triede otvorenej maj. PavlaANNIE

Komoru  dostala  známku V2.  Posledná  predvedená  sučka  z KMP majiteľaBESSY
Mateja  Priatku  získala ocenenie  V1, CAC. Z plemena

prišli na výstavu psíkovia. V triede  strednej  saREL 3
predviedol pána Mária  Matkoviča  a získal V1,AKIM
CAC .   V triede   mladých ALLIS majiteľky   Silvie
Mudrončekovej  získala  ocenenie  V1,  CAJC,  BOB  a
postúpila  do   záverečných  súťaží ,  kde  sa   nakoniec
umiestnila  na  celkovom spomedzi  všetkých3.mieste
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predvedených  plemien  v  Sielnici.------ Gratulujeme !
v  triede  otvorenej  majiteľa   Jána  OstricuAISCHA

získala hodnotenie V1. Najpočetnejšie  plemeno nášho
klubu malo   zastúpenie   v   počte jedincov.ZSL 19

V triede dorastu sa  predviedol majiteľa  PavlaDAG

Mihalíka s hodnotením VN1.  V triede mladých ARES

majiteľa Jána Palica  dostal  hodnotenie V2. DUKAT

Mateja Štefánika dostal hodnotenie V4. maji-EBEN

teľa Jána Diana získal V1, CAJC, BOB. Gratulujeme !
PRIX Milana Paulička dostal známku V3. V triede stred-
nej sa predviedli dvaja psíkovia ALTAJ a ARIS. ALTAJ

majiteľa Mariána Gašpierika dostal hodnotenie V1, CAC.
majiteľa Vladislava Jedináka rozhodca ohodnotilARIS

známkou V2. V triede otvorenej sa predviedli 3 psíkovia.
Romany Marettovej dostal známku VD.ALOS ARIS

taktiež majiteľky Romany Marettovej dostal V1, CAC.
majiteľa Erika Tutokyho obdržal V2, Res. CAC.ARON

V triede pracovnej sa predviedol pána MichalaOLIN

Babuljaka a dostal titul V1, CAC. S hodnotenim V1,CAC
sa v triede šampiónov predviedol majiteľky AndreiARIS

Gavorníkovej. Zo sučiek sa v triede strednej predviedla
majiteľa Lukáša Hudoka a obdržala titul V1,ANSALTA

CAC. pána Stanislava Hercega dostala V2,CYZARINE

Res. CAC. Aleša Nováka dostala známku VD.ERA

Sučky v triede otvorenej obstáli nasledovne : maji-AJA

teľa Pavla Chylu dostala známku V3. pána JánaAJDA

Pavlova dostala známku V5. majiteľa RudolfaALMA

Šveca - Babova obdržala známku V4. RomanyBAJŠA

Marettovej dostala tituly V1, CAC, BOS ! Gratulujeme !
pani Romany Marettovej získala V1, Res.CAC.BURYA

Na záver gratulujeme všetkým vystavovateľom, ktorí
uspeli, obzvlášť víťazom jednotlivých plemien a v nepos-

lednom rade REL ALLIS maj. Silvie Mudrončekovej
za skvelé tretie miesto v záverečných súťaží.
Organizácia výstavy bola už pravideľne na slušnej úrovni
i keď trocha v bojových podmienkách. Žiaľ to čo nevieme
ovplyvniť to je počasie, snáď nabudúce to bude lepšie.
Za hojné zastúpenie našich plemien vďaka našim členom
ktorí tak zároveň prispeli k zviditeľneniu našich sever-
ských poľovných psov medzi poľovníckou, ale aj laickou
verejnosťou ako aj k prezentácii nášho klubu.
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( A. Gavorníková )



V dňoch 5.-7. júla 2019 sa konal už po siedmy raz

pracovný  víkend   spojený   s  bonitáciou   našich

severských poľovných psov. Miestom bolo už nám

všetkým  známe  krásne  prostredie loveckého zámku v Antonstále. Hlavné organizačné

pokyny ku skúškam OD, k  sobotňajšiemu  výcviku  ako aj k nedeľnej bonitácii prebehli

už v piatok hneď po príchode. Zvyšný čas sme strávili voľnou  debatou o našich pleme-

nách a o poľovných  zážitkoch s nimi. Sobotňajší

program sa  začal so skúškou odvahy v diviačom

oplôtku. Tento  nový  oplôtok  v  areáli  zámku sa

použil  prvýkrát  pre  naše klubové skúšky. Po vý-

borných  raňajkách  to  účastníci  skúšok  nemali

ďaleko,  nástup  bol  priamo  pred  zámkom . Na

skúšky  nastúpilo  10 vodičov  z 12  prihlásených.

ZSL AISHA Biela Taňa  majiteľa  Bc. A. Vojtasa

so  známkou 3,  skončila  na  krásnom 3. mieste !

Na  2. mieste  so  známkou 3  sa  umiestnil  KMP

ESA Bear  Busters   pána   Lukáša   Dvorského.

Najlepšiu  prácu  a odvahu na diviaka preukázal

a  bol  odmenený  so známkou 4 psík  REL Akim

Petrohradský  sen  pána M. Matkoviča a zároveň

sa stal aj celkovým  víťazom skúšok . Srdečne mu

blahoželáme ! Ostatné výsledky nájdete v tabuľke na str. 23. Krátko  by som zhodnotila

výsledky nakoľko určite nie sú oslnivé, ak  z 10  psíkov  uspejú  iba  traja. U niektorých

jedincov vidíme problém v genetike a  u ostatných  aj  v  podceňovaní  príprav  na  túto

skúšku. Po skúške mohli niektorí záujemci využiť možnosť aj výcviku v  oplôtku.  Nasle-

doval vynikajúci obed v loveckom zámku a po krátkom  vydýchnutí korona vyhodnotila

skúšky. Po oficiálnom ukončení  skúšok  sme, ako  po  minulé  roky  sa  začali  venovať

výcviku psíkov. Profesionálna cvičiteľka psov  Dáša Fridrichová  hovorila o  základnej

Výcvikový víkend KCHSPP
Bonitácia chovných jedincov
Výcvikový víkend KCHSPP

Bonitácia chovných jedincov

20

Bonitácia - 2019
KCHSPP

Antonstál
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poslušnosti, hierarchii a výstavnom výcviku. Potom prišli na rad

pracovné disciplíny  skúšok PUP.  Predseda  vysvetľoval priebeh

jednotlivých disciplín, ako sa má správať vodič a čo sa očakáva

pri  jednotlivých  disciplínach  od  psíka. Opäť bola  možnosť aj

prakticky otestovat psíkov na umelo založenej nepofarbenej stope

diviaka. Pre ostatných bol pripravený coursing. Kým psíky bežali

ako o závod za kožou zajaca, prebiehali prípravy súťaže  pre naj-

mladších  vystavovateľov. Mladí  handleri  boli  veľmi šikovní, a

niektoré  predvedenie  psíkov  by  im  mohli  závidieť aj  dospelí.

Odmenené boli nakoniec všetky deti za  svoj  výkon  s  diplomom,

medailou a pohárom. Medzičasom tomboloví nadšenci nakupova-

li  lístky  a  po chutnej večeri nadišiel čas zábavy. Srdečná vďaka

patrí  všetkým, ktorí priniesli dary do tomboly ! Ako vždy zábava

gradovala  a  aj  po  ukončení  tomboly  pokračovala  do

neskorej noci. Nechýbali ani vtipky pána rozhodcu Karla

Hořáka, na  ktorého  hlavná  a zodpovedná úloha čakala

až na druhý deň ráno  pri  bonitácii  chovných  jedincov.

Po raňajkách sme sa presunuli na nádvorie kaštiela, kde

prebiehali  prípravy  v  plnom  prúde . Prihlásených bolo

20 psíkov a predvedených 19. Z KMP boli  úspešne zbo-

nitovaní 2  psy a  jedna sučka, z REL 2 sučky a jedna ne-

uspela, zo ZSL uspelo  6 psov  ako  aj 6 súk. Jedna suka

bol z  bonitácie  vyradená. Celkovo  sa  dá  povedat , že

bonitácia prebehla   úspešne, opäť splnila  svoj  účel  a

veríme, že sa tak do chovu dostanú jedinci, vďaka ktorým

bude chov plemien severských poľovných psov na Slovensku napredovať.  Záverečným

nástupom a celkovým zhodnotením slovenského chovu, spokojní s priebehom, krásnym

počasím a plní prijemných zažitkov  sme mohli  ukončit  našu  jednu  z najdôležitejších

klubových akcií v roku. Na záver ešte poďakovanie kastelánovi  Robovi Minárikovi  za

perfektnú prípravu kaštiela, okolia  ako  aj  stravy. Vďaka  našim členom  za  kvalitnú

prípravu všetkých disciplín a v neposlednom rade vďaka inštruktorke Dáše Fridricho-

vej a rozhodcovi Korlovi Hořákovi.             Kynológii zdar !          ( A. Gavorníková )



22



23

Náš klub už tradične aj v  roku 2019 usporiadal skúšky
odvahy  s  divakom v  diviačom oplôtku dvakrát. Prvé  sa
konali v rámci výcvikového víkendu v Antonstále  v  letnom
období a druhé v  novembri v PZ Dubina - Poprad . Kým
v Antonstále to bolo prvý krát v novom oplôtku, na Dubine
sa skúšali psy na osvedčenom a pre našich chovateľov už

Náš klub už tradične aj v  roku 2019 usporiadal skúšky
odvahy  s  divakom v  diviačom oplôtku dvakrát. Prvé  sa
konali v rámci výcvikového víkendu v Antonstále  v  letnom
období a druhé v  novembri v PZ Dubina - Poprad . Kým
v Antonstále to bolo prvý krát v novom oplôtku, na Dubine
sa skúšali psy na osvedčenom a pre našich chovateľov už

Skúšky odvahy s diviakom
Antonstál - Dubina Poprad 2019

známom oplôtku. V Antonstále prácu našich psov po-
sudzoval  Ing. Pavol Černák  a na Dubine už tradične
pán Slavomír Knižka. Obaja rozhodcovia sa snažili
maximálne seriózne  posudzovať prácu našich psíkov
za čo im  aj touto cestou ďakujem.   Na skúškach
v Antonstále uspeli iba traja z desiatich zúčastnených
a víťazom  sa stal AKIM   (REL)  majiteľa p. Mária
Matkoviča. Na Dubine to bolo už lepšie, kde uspela
polovica účastníkov. Víťazom  sa stala sučka BURYA
(ZSL) majiteľa p. Antona Žitniaka. Na skúškach bolo
vidieť, ktoré jedince majú prirodzenú resp. vrodenú ostrosť a tie  uspeli bez problémov so
známkami 4. Tie,  ktoré sa k ostrosti skôr dopracovali  s  nácvikom uspeli so známkou 3.
Úspešným absolventom skúšok gratulujeme  a ostatným môžeme iba radiť, aby so svojimi
psíkmi viac popracovali. A na záver mi dovoľte  ešte  poďakovanie  všetkým  účastníkom za
ich disciplinovanosť, kastelánovi v Antonstále  p. Robertovi Minárikovi ako aj PZ Dubina a
OPK Poprad za skvelú prípravu skúšok. Kynológii a lovu zdar ! ( F-I )

známom oplôtku. V Antonstále prácu našich psov po-
sudzoval  Ing. Pavol Černák  a na Dubine už tradične
pán Slavomír Knižka. Obaja rozhodcovia sa snažili
maximálne seriózne  posudzovať prácu našich psíkov
za čo im  aj touto cestou ďakujem.   Na skúškach
v Antonstále uspeli iba traja z desiatich zúčastnených
a víťazom  sa stal AKIM   (REL)  majiteľa p. Mária
Matkoviča. Na Dubine to bolo už lepšie, kde uspela
polovica účastníkov. Víťazom  sa stala sučka BURYA
(ZSL) majiteľa p. Antona Žitniaka. Na skúškach bolo
vidieť, ktoré jedince majú prirodzenú resp. vrodenú ostrosť a tie  uspeli bez problémov so
známkami 4. Tie,  ktoré sa k ostrosti skôr dopracovali  s  nácvikom uspeli so známkou 3.
Úspešným absolventom skúšok gratulujeme  a ostatným môžeme iba radiť, aby so svojimi
psíkmi viac popracovali. A na záver mi dovoľte  ešte  poďakovanie  všetkým  účastníkom za
ich disciplinovanosť, kastelánovi v Antonstále  p. Robertovi Minárikovi ako aj PZ Dubina a
OPK Poprad za skvelú prípravu skúšok. Kynológii a lovu zdar ! ( F-I )

Skúška OD - 2019
KCHSPP

Dubina
Antonstál
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Náš klub aj uplynulý rok usporiadal
klubové farbiarske skúškach duričov
pre naše severské poľovné psy pre
získanie poľovnej upotrebiteľnosti.
Miestom už tradične bol Antonstál,
ktorý sa nám v predošlých rokoch
osvedčil. Je to prekrásne prostredie
a preto toto miesto využívajú aj iní

Náš klub aj uplynulý rok usporiadal
klubové farbiarske skúškach duričov
pre naše severské poľovné psy pre
získanie poľovnej upotrebiteľnosti.
Miestom už tradične bol Antonstál,
ktorý sa nám v predošlých rokoch
osvedčil. Je to prekrásne prostredie
a preto toto miesto využívajú aj iní

Klubové FD KCHSPP
Antonstál 2019

napr. aj farbiari pre svoje PF. Tento rok bol terén ešte
náročnejší, nakoľko bol celý deň upršaný. Hlavným
rozhodcom bol Ing. Pavol Černák. Ďalej rozhodovali
L. Bukovčík, L. Dvorský a Ing. F. Homola ml.
Navzdory pekelnému počasiu vodiči ukázali, že majú
svojich psíkov dostatočne pripravených. Rozhodcovia

napr. aj farbiari pre svoje PF. Tento rok bol terén ešte
náročnejší, nakoľko bol celý deň upršaný. Hlavným
rozhodcom bol Ing. Pavol Černák. Ďalej rozhodovali
L. Bukovčík, L. Dvorský a Ing. F. Homola ml.
Navzdory pekelnému počasiu vodiči ukázali, že majú
svojich psíkov dostatočne pripravených. Rozhodcovia

( F - I )

Rozhodcovský zbor - KFD 2019

Nástup účastníkov KFD 2019 - AntonstálNástup účastníkov KFD 2019 - Antonstál

Skúšky KFD
2019

pri posudzovaní
boli nekompro-
misní avšak bra-
li do úvahy ne-
bezpečný terén,
aby nikto nepri-
šiel náhodou k
úrazu. Z prihlá-
sených 11 psov
sa zúčastnilo

pri posudzovaní
boli nekompro-
misní avšak bra-
li do úvahy ne-
bezpečný terén,
aby nikto nepri-
šiel náhodou k
úrazu. Z prihlá-
sených 11 psov
sa zúčastnilo

Celodenný dážď spomalil nielen
vodičov a psíkov ale aj rozhodcov
Celodenný dážď spomalil nielen
vodičov a psíkov ale aj rozhodcov

Záverečná fotografia účastníkov KFD

skúšok 9. Jeden z účastníkov na skúškach neuspel.
Traja skončili v III. cene, traja v II. cene a dvaja v
I.cene s rovnakým počtombodov 72. Podľa predpisov
z nich vyhral mladší. A tak víťazom skúšok sa stal
ARES majiteľa Ing. Jána Palica (ostatné výsledky v tabulke). Na konci ostáva poďakovanie
všetkým účastníkom za ich disciplinovanosť, gratulujeme víťazovi ako aj ostatným, ktorí
úspešne absolvovali skúšky. Ďakujeme rozhodcom za výdrž v tom nepriaznivom počasí ako
aj za seriózne posudzovanie, a nakoniec celému týmu za dobrú prípravu skúšok.

skúšok 9. Jeden z účastníkov na skúškach neuspel.
Traja skončili v III. cene, traja v II. cene a dvaja v
I.cene s rovnakým počtombodov 72. Podľa predpisov
z nich vyhral mladší. A tak víťazom skúšok sa stal
ARES majiteľa Ing. Jána Palica (ostatné výsledky v tabulke). Na konci ostáva poďakovanie
všetkým účastníkom za ich disciplinovanosť, gratulujeme víťazovi ako aj ostatným, ktorí
úspešne absolvovali skúšky. Ďakujeme rozhodcom za výdrž v tom nepriaznivom počasí ako
aj za seriózne posudzovanie, a nakoniec celému týmu za dobrú prípravu skúšok.

25



Správa finančnej hospodárky klubu

Ukončili   sme ďalší   kalendárny rok a je  teda čas aj na finančnú rekapituláciu .
Z  hľadiska finančného bol  uplynulý  rok úspešný .  Maximálne sme  sa snažili  o to,
aby  usporiadané klubové akcie mali vyrovnaný  rozpočet. Členská základňa sa nám
naďalej rozrastá čo je  dobrá správa pre  budúcnosť nielen z  chovateľského, ale aj
z  finančného hľadiska. Náš príjem v  kalendárnom  roku 2019 sa skladal z členských
príspevkov,  poplatkov klubových akcií , či  už to bola bonitácia, skúšky  odvahy  v
diviačom oplôtku, klubové FD, alebo klubová výstava, mimo toho z dotácií SPZ a z inej
chovateľsko - ekonomickej činnosti. Táto chovateľsko - ekonomická činnosť pochopi -
teľne ovplyvnila nielen príjmovú ale aj výdavkovú časť.

Účtovná uzávierka bola vykonaná k 31.12.2019

Stav na bankovom účte k 1.1.2019 :
Stav hotovosti v pokladni k 1.1.2019  :

Celkové financie k 1.1.2019 :

Ukončili   sme ďalší   kalendárny rok a je  teda čas aj na finančnú rekapituláciu .
Z  hľadiska finančného bol  uplynulý  rok úspešný .  Maximálne sme  sa snažili  o to,
aby  usporiadané klubové akcie mali vyrovnaný  rozpočet. Členská základňa sa nám
naďalej rozrastá čo je  dobrá správa pre  budúcnosť nielen z  chovateľského, ale aj
z  finančného hľadiska. Náš príjem v  kalendárnom  roku 2019 sa skladal z členských
príspevkov,  poplatkov klubových akcií , či  už to bola bonitácia, skúšky  odvahy  v
diviačom oplôtku, klubové FD, alebo klubová výstava, mimo toho z dotácií SPZ a z inej
chovateľsko - ekonomickej činnosti. Táto chovateľsko - ekonomická činnosť pochopi -
teľne ovplyvnila nielen príjmovú ale aj výdavkovú časť.

Účtovná uzávierka bola vykonaná k 31.12.2019

Stav na bankovom účte k 1.1.2019 :
Stav hotovosti v pokladni k 1.1.2019  :

Celkové financie k 1.1.2019 :

Vážení členovia klubu !

9.902,32 €
211,31 €

9.691,01 €

Príjmy v kalendárnom roku sme mali z členských príspevkov, z poplatkov za bonitáciu,
skúšky odvahy a FD, klubovú výstavu, odporúčaní za párenie, dotácia SPZ a iná činnosť.
Klub za rok 2019 dosiahol celkový príjem :

Výdavky v kalendárnom roku sme mali na rozhodcov pri klubových akciách, poplatky
SKJ za výstavné kartičky a výdavky  na usporiadanie členskej schôdze, výcvikových
dní, nákup tlačív SKJ, výdavky administratívne, web stránku a iné.
Výdavky klubu za rok 2019 spolu činili :

Príjmy v kalendárnom roku sme mali z členských príspevkov, z poplatkov za bonitáciu,
skúšky odvahy a FD, klubovú výstavu, odporúčaní za párenie, dotácia SPZ a iná činnosť.
Klub za rok 2019 dosiahol celkový príjem :

Výdavky v kalendárnom roku sme mali na rozhodcov pri klubových akciách, poplatky
SKJ za výstavné kartičky a výdavky  na usporiadanie členskej schôdze, výcvikových
dní, nákup tlačív SKJ, výdavky administratívne, web stránku a iné.
Výdavky klubu za rok 2019 spolu činili :

Uzávierkový stav financií klubu k 31.12.2019 je nasledovný :

Stav financií vo VÚB  :
Stav hotovosti v pokladni :
Stav financií vo VÚB  :
Stav hotovosti v pokladni : 595,48 €

10.519,63 €

Mária Füleová
finančná hospodárka KCHSPP

Mária Füleová
finančná hospodárka KCHSPP

Správa kontrolóra klubu

Kontrola finančného hospodárenia klubu za rok 2019 bola vykonaná dňa 28.2.2020
Boli prekontrolované zúčtovania príjmov, ako aj výdavkov klubu za rok 2019.
Boli prekontrolované platby členských príspevkov, výpisy banky a nakladanie s hoto-
vosťou.
Uzávierkový stav financií predložený finančným hospodárom zodpovedá skutoč-
nostiam zisteným pri fyzickej kontrole účtovných dokladov.
Pri vykonanej kontrole sa nezistili žiadne nedostatky.

Kontrola finančného hospodárenia klubu za rok 2019 bola vykonaná dňa 28.2.2020
Boli prekontrolované zúčtovania príjmov, ako aj výdavkov klubu za rok 2019.
Boli prekontrolované platby členských príspevkov, výpisy banky a nakladanie s hoto-
vosťou.
Uzávierkový stav financií predložený finančným hospodárom zodpovedá skutoč-
nostiam zisteným pri fyzickej kontrole účtovných dokladov.
Pri vykonanej kontrole sa nezistili žiadne nedostatky.

Peter Olexa
kontrolór KCHSPP

Peter Olexa
kontrolór KCHSPP

19.862,70 €

18.649,91 €

26

Celkové financie k 31.12.2019 : 11.115,11 €
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Plán práce KCHSPP na rok 2020

4.  Skúšky OD a PUP

5.  Bonitácia, špeciálna a klubová výstava

Február

6.  Ostatná činnosť klubu

27. Jún

Ostané práce priebežne podľa odsúhlaseného programu KCHSPP !

Marec

Apríl

Máj

Jún

Júl - September

Október

November

---

---

---

---

---

---

---

---

Návšteva CHS a CHJ SR a ČR

Príprava KS

Návšteva chov. staníc

Návšteva výcv. dní v ČR

Príprava výcvikových dní

Príprava psov na skúšky PUP

Príprava klubových skúšok FD

Príprava KV, OD a ČS

5. Júl

7. November

---

---

---

ŠV - Sielnica

Bonitácia CHP - Antonstál

KV - Liptovská Teplička

4. Júl

3. Október

---

---

---

Skúška - OD - Antonstál

Skúška - OD - Poprad - Dubina
Skúška - KFD  - Antonstál

3. Výcvikové dni
3. - 5. Júl

29. Augusta

11.-12. Januára

---

---

---

Výcvik psov - Antonstál

Výcvik psov - Poprad - Dubina

Výcvik psov - Soblahov

2.  Plán zasadnutia členskej schôdze

7. November --- Riadna ČS - Liptovská Teplička

1.  Plán zasadnutí výboru klubu
Február

Júl

November

---

---

---

Schôdza výboru  ( E-mail )

Schôdza výboru - Antonstál

Schôdza výboru - Lipt. Teplička

8. November



JSMP - Jesenné skúšky malých plemienJSMP - Jesenné skúšky malých plemien

Naše psy na pracovných skúškach v roku 2019
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OkO SPZ Šaľa  -  31.8.2019  TešedíkovoOkO SPZ Šaľa  -  31.8.2019  Tešedíkovo

ARCHAT Anike Vevos ZSL -  SPKP 671  maj. Štefan ZeleňákARCHAT Anike Vevos ZSL -  SPKP 671  maj. Štefan Zeleňák I.C / 191  bodov

SD - Skúšky duričovSD - Skúšky duričov
OPK a KLS Bratislava  - 26. - 27.10.2019  PS Rača, ML Bratislava

ARIS  z Pusté Polomi ZSL - SPKP 543  maj. Andrea GavorníkováARIS  z Pusté Polomi ZSL - SPKP 543  maj. Andrea Gavorníková I.C / 175  bodov

OPK  Krupina  - 16. - 17.11.2019  PS  Cabraď

DYM  Lieskova skala ZSL - SPKP 651  maj. Ľubomír RondíkDYM  Lieskova skala ZSL - SPKP 651  maj. Ľubomír Rondík II.C / 143  bodov

OPK  Nové Mesto n. Váhom - 23. - 24.11.2019  PS Lúka

ASTA Račiansky jas ZSL - SPKP 484  maj. Dušan StruhárikASTA Račiansky jas ZSL - SPKP 484  maj. Dušan Struhárik III.C / 96  bodov

OPK  Kežmarok  - 29. - 30.11.2019 Ľubica

ALINA Fatranský jas ZSL - SPKP 581 maj. František TomalaALINA Fatranský jas ZSL - SPKP 581 maj. František Tomala II.C / 180  bodov

OPK  Poprad  - 16. - 17.11.2019  PZ Dubina

ALLIS  Carnivora Boreas REL - ČLP 793  maj. Silvia HyblerováALLIS  Carnivora Boreas REL - ČLP 793  maj. Silvia Hyblerová I.C / 183  bodov

OPK  Liptovský Mikuláš -    9. - 10.11.2019  Važec, Žiarska Dolina

AX Aria spod Sokola KMP - SPKP 357  maj. Šimon LisýAX Aria spod Sokola KMP - SPKP 357  maj. Šimon Lisý I.C / 177  bodov

OPK  Levice  -  16. - 17.11.2019  Bori

ARCHAT Anike Vevos ZSL -  SPKP 671  maj. Štefan ZeleňákARCHAT Anike Vevos ZSL -  SPKP 671  maj. Štefan Zeleňák III.C / 150  bodov

OPK  Piešťany  -    16. - 17.11.2019  Chtelnica, Podolie

AIDA Aria spod Sokola KMP - SPKP 362  maj. Jozef KuboAIDA Aria spod Sokola KMP - SPKP 362  maj. Jozef Kubo II.C / 145  bodov

ARGO   Biela Taňa ZSL - SPKP 602 maj. Ing. Matej ReľovskýARGO   Biela Taňa ZSL - SPKP 602 maj. Ing. Matej Reľovský III.C / 166  bodov

OPK  Banská Bystrica  - 30.11. - 1.12.2019  PZ Rúbane Ľubietová

AKIM  Carnivora Boreas REL - ČLP 790  maj. MUDr. Valér UvartekAKIM  Carnivora Boreas REL - ČLP 790  maj. MUDr. Valér Uvartek II.C / 136  bodov

EBEN  Lieskova skala ZSL - SPKP 658  maj. Ján DianEBEN  Lieskova skala ZSL - SPKP 658  maj. Ján Dian III.C / 95  bodov

ŠRO SPZ Prešov  -    9. - 10.11.2019  Víťaz

AMY  z Třešňové zahrady KMP - SPKP 367  maj. František ČuchranAMY  z Třešňové zahrady KMP - SPKP 367  maj. František Čuchran I.C / 163  bodov

ŠRO SPZ Prešov  -    30.11. - 1.12.2019  Prešov

ARIS   pod Zabíjanou ZSL - SPKP 615  maj. Vladislav JedinákARIS   pod Zabíjanou ZSL - SPKP 615  maj. Vladislav Jedinák II.C / 167  bodov

OPK  Humené  - 14. - 15.12.2019  Roškovce

I.C / 162  bodovARRYA Biela Taňa ZSL - SPKP 606  maj. Mário JedinákARRYA Biela Taňa ZSL - SPKP 606  maj. Mário Jedinák



SD - Skúšky duričovSD - Skúšky duričov

OPK  Zvolen  - 7. - 8.12.2019  NLC Zvolen

Neobstál - 182  bodov  !ARIS   Snežná lady ZSL - SPKP 568  maj. Ing. Michal DankoARIS   Snežná lady ZSL - SPKP 568  maj. Ing. Michal Danko
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IGP
IGP st. Upr 1  - 9.11.2019  KK - Canis sport Bratislava

91 / 100  bodovARIS  z Pusté Polomi ZSL - SPKP 543  maj. Andrea GavorníkováARIS  z Pusté Polomi ZSL - SPKP 543  maj. Andrea Gavorníková

- Upr 1 - Špeciálna skúška pracovného psa- Upr 1 - Špeciálna skúška pracovného psa

Poznámka : Takúto náročnú skúšku, ktorá je pre ovčiarske psy a nie je typická pre naše
temperamentné  plemená zatiaľ nikto neabsolvoval. A preto si  dovolím aj v mene nášho
klubu zagratulovať Andrejke. Je  to ďalší  dôkaz toho že  sú naše plemená maximálne
všestranné. Určite je to výborná reklama pre nepoľovnícku verejnosť.

Poznámka : Takúto náročnú skúšku, ktorá je pre ovčiarske psy a nie je typická pre naše
temperamentné  plemená zatiaľ nikto neabsolvoval. A preto si  dovolím aj v mene nášho
klubu zagratulovať Andrejke. Je  to ďalší  dôkaz toho že  sú naše plemená maximálne
všestranné. Určite je to výborná reklama pre nepoľovnícku verejnosť. ( F I )

Neobstál - 180  bodov  !AISHA Biela Taňa ZSL - SPKP 604  maj. Bc. Andrej VojtasAISHA Biela Taňa ZSL - SPKP 604  maj. Bc. Andrej Vojtas

Poznámka : Nie je mojím zvykom, aby som kritizoval usporiadateľa kynolo-
gickej akcie alebo dokonca priamo rozhodcov. Tentokrát však musím urobiť
výnimku nakoľko po duričských skúškach 7.-8.12.2019 pretiekol aj môj
pohár trpezlivosti, a hlavne aj preto, lebo naši  dvaja dobrí chovatelia, ktorí
svedomite pripravovali svojich psov na skúšky museli nakoniec vypiť pohár
trpkosti do dna a pritom si to jednoznačne nezaslúžili. Obaja na skúškach
predviedli famózny  výkon ( stačí sa pozrieť na dosiahnutý počet bodov a tie
sú  pri nulovej hlasitosti ) s ostrou úspešnou dohľadávkou, za ktorý im aj v
mene klubu gratulujem.
Rozhodcovskému zboru  počnúc  od pána Ing. Martina Šimiaka CSc., Jána
Parobka, Mareka Babiča, Jozefa Degúľa, Miroslava Ilčíka až po hlavného
rozhodcu MVDr. Rastislava Siládiho prajem,  aby  celoživotné vzdelávanie
čo tak prezentujeme v SPZ a SPK  brali  vážne a trochu sa aj oni priučili a
to hlavne o nových plemenách  poľovných psov,  ktoré  sa čoraz častejšie
objavujú už aj na Slovensku. V rámci zákonov  sme  im  povolili robiť aj
pracovné skúšky SD, tak im nepodrážajme nohy.
Skúste sa zamyslieť nad tým porekadlom našich starých rozhodcov :
" Ak pri skúške už neviem pomôcť vodičovi alebo psovi tak mu aspoň
nebudem zbytočne škodiť !"

Poznámka : Nie je mojím zvykom, aby som kritizoval usporiadateľa kynolo-
gickej akcie alebo dokonca priamo rozhodcov. Tentokrát však musím urobiť
výnimku nakoľko po duričských skúškach 7.-8.12.2019 pretiekol aj môj
pohár trpezlivosti, a hlavne aj preto, lebo naši  dvaja dobrí chovatelia, ktorí
svedomite pripravovali svojich psov na skúšky museli nakoniec vypiť pohár
trpkosti do dna a pritom si to jednoznačne nezaslúžili. Obaja na skúškach
predviedli famózny  výkon ( stačí sa pozrieť na dosiahnutý počet bodov a tie
sú  pri nulovej hlasitosti ) s ostrou úspešnou dohľadávkou, za ktorý im aj v
mene klubu gratulujem.
Rozhodcovskému zboru  počnúc  od pána Ing. Martina Šimiaka CSc., Jána
Parobka, Mareka Babiča, Jozefa Degúľa, Miroslava Ilčíka až po hlavného
rozhodcu MVDr. Rastislava Siládiho prajem,  aby  celoživotné vzdelávanie
čo tak prezentujeme v SPZ a SPK  brali  vážne a trochu sa aj oni priučili a
to hlavne o nových plemenách  poľovných psov,  ktoré  sa čoraz častejšie
objavujú už aj na Slovensku. V rámci zákonov  sme  im  povolili robiť aj
pracovné skúšky SD, tak im nepodrážajme nohy.
Skúste sa zamyslieť nad tým porekadlom našich starých rozhodcov :
" Ak pri skúške už neviem pomôcť vodičovi alebo psovi tak mu aspoň
nebudem zbytočne škodiť !" ( F I )

Spoločná fotografia účastníkov SD v PZ Dubina
Usporiadateľ OPK Poprad



Vážení členovia klubu

a medzinárodných výstavách na Slovensku

V kalendárnom  roku 2019 sa na Slovensku konalo 22  uznaných a najviac navštevovavých
národných  a  medzinárodných  výstav  psov.  Tentokrát  naše  plemená  boli  zastúpené  na
11-tich výstavách, čo nie je špatný výsledok.  Na  všetkých  výstavách  spolu však nastúpilo
iba 21 našich  psov čo oproti predošlému roku nie je ani polovička.
Z tohoto počtu bolo  16 - ZSL, 4 - REL a  1 - KMP.

V kalendárnom  roku 2019 sa na Slovensku konalo 22  uznaných a najviac navštevovavých
národných  a  medzinárodných  výstav  psov.  Tentokrát  naše  plemená  boli  zastúpené  na
11-tich výstavách, čo nie je špatný výsledok.  Na  všetkých  výstavách  spolu však nastúpilo
iba 21 našich  psov čo oproti predošlému roku nie je ani polovička.
Z tohoto počtu bolo  16 - ZSL, 4 - REL a  1 - KMP.

Naše psy na oblastných, národných

ANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš HudokANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš Hudok hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  25.1.2019

V1, CAJC, BOB

Výsledky výstav roku  2019   :
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ANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš HudokANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš Hudok hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  26.1.2019

V1, CAJC, BOB

AJA - ZSL - ČMKU 751 maj. Marián OravecAJA - ZSL - ČMKU 751 maj. Marián Oravec hodnotenie : V1, CAC, CACIB

ANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš HudokANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš Hudok hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  27.1.2019

V1, CAJC, BOB

AJA - ZSL - SPKP 599 maj. Pavol ChylaAJA - ZSL - SPKP 599 maj. Pavol Chyla hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Lučenec  4.5.2019

V1, CAC, CACIB, BOB

ALMA - ZSL - SPKP 617 maj. Rudolf Švec BabovALMA - ZSL - SPKP 617 maj. Rudolf Švec Babov hodnotenie : V1, CAC, Res. CACIB

ALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia HyblerováALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia Hyblerová hodnotenie : V1, CAJC, BOB

BESSY - KMP - SPKP 380 maj. Ing. Matej PriatkaBESSY - KMP - SPKP 380 maj. Ing. Matej Priatka hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Lučenec  5.5.2019

V1, CAC, CACIB, BOB

ALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia HyblerováALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia Hyblerová hodnotenie : V1, CAJC, BOB

BRIT - ZSL - SPKP 662 maj. Peter PipiškaBRIT - ZSL - SPKP 662 maj. Peter Pipiška hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOS

AISHA - ZSL - SPKP 604 maj. Andrej VojtasAISHA - ZSL - SPKP 604 maj. Andrej Vojtas hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOB

ARCHAT - ZSL - SPKP 671 maj. Štefan ZeleňákARCHAT - ZSL - SPKP 671 maj. Štefan Zeleňák hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  9.6.2019

VD1

ANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš HudokANSALTA - ZSL - SPKP 633 maj. Lukáš Hudok hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOB

Medzinárodná výstava psov Veľká Ida  7.7.2019

AISHA - ZSL - SPKP 604 maj. Andrej VojtasAISHA - ZSL - SPKP 604 maj. Andrej Vojtas hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOB

Medzinárodná výstava psov Mratislava  17.8.2019

DYUMNAR - ZSL - RKF 5377266DYUMNAR - ZSL - RKF 5377266 hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOB
maj. Veronika a Josef Leopoldoví

Medzinárodná výstava psov Nitra  6.12.2019

BRIT - ZSL - SPKP 662 maj. Peter PipiškaBRIT - ZSL - SPKP 662 maj. Peter Pipiška hodnotenie : VD1



hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  7.12.2019

VD1AJA - ZSL - SPKP 599 maj. Pavol ChylaAJA - ZSL - SPKP 599 maj. Pavol Chyla

hodnotenie : V1ALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia HyblerováALLIS - REL - SPKP 125 maj. Silvia Hyblerová

hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra  8.12.2019

V1, CAC, CACIB. BOSEBEN - ZSL - SPKP 658 maj. Ján DianEBEN - ZSL - SPKP 658 maj. Ján Dian

Vážení chovatelia ! Je nám všetkým jasné , že výstavy psov sú pre každého finančne
nákladné , ale je to jediná cesta, ako získať pre našich psíkov uznanie ich exteriéru
a výstavné tituly. Ak chceme pre naše plemená niečo urobiť naviac, tak sú to popri
pracovných skúškach práve výstavy psov, kde je táto prezentácia najviac viditeľná.
Aj preto každému, ktorý sa na výstavách v roku 2019 zúčastnil - ĎAKUJEME !!!

Vážení chovatelia ! Je nám všetkým jasné , že výstavy psov sú pre každého finančne
nákladné , ale je to jediná cesta, ako získať pre našich psíkov uznanie ich exteriéru
a výstavné tituly. Ak chceme pre naše plemená niečo urobiť naviac, tak sú to popri
pracovných skúškach práve výstavy psov, kde je táto prezentácia najviac viditeľná.
Aj preto každému, ktorý sa na výstavách v roku 2019 zúčastnil - ĎAKUJEME !!!

( F-I )

31

hodnotenie : V1, CAJC, BJOBRAEA - ZSL - ML. maj. Jancsó Mária - JuliannnaRAEA - ZSL - ML. maj. Jancsó Mária - Juliannna

hodnotenie : V1, CAC, CACIB. BOBO-YA - ZSL - ML. maj. Jancsó Mária - JuliannaO-YA - ZSL - ML. maj. Jancsó Mária - Julianna

Best Junior in Group 1

Best in Group 2
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Členský poplatok na rok pre občana SR
Členský poplatok na rok pre občanov iného štátu
( s trvalým pobytom SR )

Zápisné pre nového člena
Zápisné - obnovenie členstva ( do 30.6. t.r.)

Členský poplatok na rok pre občanov iného štátu
( s trvalým pobytom mimo územia SR )

Členské poplatky ( VS: ...01 ) :

Poplatky za párenie ( VS: ...02 ) :

Štandardné odporúčanie na párenie
Zápis šteniat a vystavenie PP aj Export. PP

Výstavné poplatky - KV ( VS: ...03 ) :

Poplatky zaplatené v termíne uzávierky
Poplatok za prvého psa
Poplatok za ďalšieho psa
Poplatok za prvého psa tr. veterán
Poplatok za prvého psa tr. dorast, šteniat

K poplatku po uzávierke alebo v deň výstavy sa pripočíta

Poplatky za bonitáciu  ( VS: ...04 ) :

Poplatok zaplatený v termíne uzávierky

15,- €
17,- €

20,- €

10,- €
5,- €

20,- €
15,- €
0,- €
0,- €

10,- €

30,- €

20,- €

10,- €
K poplatku po uzávierke alebo v deň bonitácie
alebo v deň konania skúšky odvahy sa pripočíta

Ak majiteľ psa dosiahne so svojim psom PUP na nasledujúcej
klubovej akcii sa mu na požiadanie odpočítava bonus 10,- €

Poplatok za skúšku odvahy v diviačom oplôtku

5,- €
Platí sa SPZ na SPKP

Platby a poplatky
Klubu chovateľov severských poľovných psov

pre rok 2020
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Poplatky musia byť zaplatené dopredu v termíne uzávierky  !!!

KFSSPP ( podľa skúšobných predpisov FSMP )
Klubové farbiarske skúšky severských poľovných psov

Poplatky za skúšky PUP ( klubové )( VS: ...05 ) :

40,- €

KLSSPP ( podľa skúšobných predpisov LSMP )
Klubové lesné skúšky severských poľovných psov

40,- €

KFDSPP ( podľa skúšobných predpisov FD )
Klubové farbiarské skúšky duričov severských poľovných psov

40,- €

KSDSPP ( podľa skúšobných predpisov SD ) odhad

Klubové skúšky duričov severských poľovných psov

Skúška odvahy v diviačom oplôtku OD 20,- €
Poplatok je možné zaplatiť aj v deň skúšky OD 30,- €

Klubový spavodaj  ( VS: ...06 ) :

Poplatok za tlačovú verziu spravodaja
Inzercia - 1 str. A5 bez foto -pre člena

2,- €
10,- €
12,- €
20,- €
25,- €

Inzercia - 1 str. A5   s   foto -pre člena
Inzercia - 1 str. A5 bez foto -komerčná
Inzercia - 1 str. A5   s   foto -komerčná
Inzercia - Chovnej stanice - Chovného psa

Výcvikové dni - Víkend so SPP ( VS: ...07 ) :

....,- €Náklady budú rozpočítané na každého účastníka.

Platby bankovým prevodom
Bankové spojenie :  VÚB č.ú.: 3062900454 / 0200

KS
VS

:
:

0308
- deväťčíselný kód  napr.  067012020
- prvé tri čísla tvoria evid. číslo člena klubu
podľa členského preukazu

- druhé dvojčíslie podľa vyššie uvedených
kapitol poplatkov

5,- €

- posledné štvorčíslie je aktuálny kalendárny rok

60,- €
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Chovateľská

CILKA
Chovná suka - SPKP - 451

stanica -

Západosibírskych lajok

Biela breza

Vlčí chodník

CAJC-2 x, BOB-2 x

FD  -  I.C / 72 b.
OD - I.C / 4

Majiteľ CHS  - Peter  Olexa Slnečná 756 / 6,  059 18  Spišské Bystré

Mobil : 0915 326 467Mobil : 0915 326 467 E-mail : olexapeter@gmail.comE-mail : olexapeter@gmail.com

FSMP -  II.C / 81 b.

CAC-2 x, BIS-1 x
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CHS - Dubina spod TatierCHS - Dubina spod Tatier
Západosibírska lajka

BAIRA

Chovná  suka

V1, CAJC
FD - I.C / 69 b.

SPKP - 515

OD - I.C / 3

Martin  Oravec

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0902 445 903

martin.oravec.tazba@gmail.com

Hviezdoslavova 333
059 16  Hranovnica
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CHS - spod ChyžeCHS - spod Chyže
Západosibírska lajka

DASYA

Chovná  suka

Výstava - V1, Res.CAC

SD - I.C / 202 b.

SPKP - 503

OD - I.C / 4

Igor Tichý

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0903 509 309

abakus@abakus.sk

Môlča 79
974 01 Banská Bystrica
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FD - I.C / 70 b.



CHS - Fatranský jasCHS - Fatranský jas
Západosibírska lajka

Milan Černek

038 53  Turany
0918 156 631
simon.cernek@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

Černík 1698/50

AĽMA

Chovná  suka

V1, CAJC, CAC
FD - I.C / 63 b.

SPKP - 483

OD - I.C / 4

Račiansky jas
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CHS - Snežná  ladyCHS - Snežná  lady
Západosibírska lajka

MOCCA
Chovná  suka

FSMP - I.C / 106 b.

SPKP - 473

OD - I.C / 4

Erich Mikovíny

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0903 542 688

erich.mikovíny@gmail.com

B. Nemcovej 1617 / 9
960 01 Zvolen

Výstavy - V1, CACVýstavy - V1, CAC
CACIB, BOB, BOS

Prostredný vrch
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Západosibírska lajka

951 43 Jelšovce
0948 553 539
boris.kotek@gmail.comE-mail :

Mobil :

Čakajovce 452

ALA

Chovná  suka

Výborná
FD - II.C / 64 b.

SPKP - 342

OD - I.C / 3

Hostianska cesta
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Boris KotekMajiteľ :

Chovateľská stanica
CHEKEY



CHS - Lieskova skalaCHS - Lieskova skala
Západosibírska lajka

AINA

Chovná suka

V1, CAC, CACIB,
BOS, KV-2016
V1, CAC, CACIB,
BOS, KV-2016

FD - I.C / 66 b.

SPKP - 524

OD - I.C / 3

VOLGAR - BULAT

Chovný pes

V1, CAC, CACIB, BOB, KV-2015
FD - I.C / 63 b.

SPKP - 525

OD - I.C / 4

Ondrej Popčák

067 41 Chlmec  180
0907 533 504
ondrejpopcak@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :
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BURYA

Chovná suka

V1, CAC,
SD - II.C / 154 b.

SPKP - 526

OD - I.C / 3

YAMAKHA

Chovná suka

Výstava - Výborná

SD - II.C / 133 b.

SPKP - 566

OD - I.C / 4



CHS - Biela TaňaCHS - Biela Taňa
Západosibírska lajka

Maroš Mudrák

952 01  Vráble
0948 039 038
maros.mudrak@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

Sídlisko Lúky 1225/71

FRONNA
Chovná  suka

V1, CAC, CACIB, BOS
FD - I.C / 68 b.

SPKP - 527

OD - I.C / 4

Finsternis

52

www.westsiberianlaika.euWeb :



Majiteľ:

Ľudovít Remeník
038 40 Žabokreky 175
Mobil :

E-mail :

0902 542 311
l.remenik@gmail.com

53

Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 501

z Hustého brehu

V1, CAC, KV

SD - I.C / 166 b.

OD - I.C / 3

ARIS

Západosibírska lajka

Vlčí chodník



Majiteľ:

Juraj Jaňák
Liptovská Teplička 426

Mobil :

E-mail :

0905 958 327
juraj1janak@gmail.com

PSČ :  059 40

Chovateľská

ANNIE
Chovná suka - SPKP - 608

stanica -
Západosibírskych lajok

Samvara Origin

Radove skaly

V2, Res.CAC

SD  -  III.C / 96 b.
OD - I.C / 3

54



Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 534

z Východných Karpát

SHAYANA

Západosibírska lajka

Majiteľ:

Gabriel Foťko

091 01 Stropkov
Mobil :

E-mail :

Puškinova 1148/17

0904 492 805
strela.g@centrum.sk

Výstavy: Výborná

FSMP - I.C / 98 b.

FD - I.C / 72 b.
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OD - I.C / 3



CHS - pod ZabíjanouCHS - pod Zabíjanou
Západosibírska lajka

080 01 Vydumanec 34
0918 631 465
danko.jozef@slspo.skE-mail :

Mobil :

ASTA
Chovná  suka

V1, CAC, CACIB, BOS
SD - I.C / 195 b.

SPKP - 502

OD - I.C / 4

Vlčí chodník
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Ing. Jozef DaňkoMajiteľ :

FSMP - I.C / 112 b.



Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 599

Skalná Alpa
Západosibírska lajka

Majiteľ:

Ing. Pavol  Chyla

034 91 Ľubochňa
Mobil :

E-mail :

Lesnícka 260/2

0907 838 411
chylapavol@azet.sk

Výstavy:

V1, CAC, Res CACIB
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Práca:

SD - III.C / 167 b.
OD - I.C / 4

spod ChyžeAJA



Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 648

z Pišťovho dvora

ASTA

Západosibírska lajka

Výstavy:

V1, CAC,
Res CACIB
V1, CAC,
Res CACIB
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Práca:

FSMP - I.C / 108 b.
OD - I.C / 3

Majiteľ:

Štefan Zeleňák

951 48  Jarok
Mobil :

E-mail :

Hlavná 21

0903 225 859
stefan.zelenak@azet.sk

ze Sibířské tajgy



Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 533

Sophia Carpathia

TOGA SAVA GIRIA

Západosibírska lajka

Majiteľ:

Ing. Dušan Vatraľ

090 33 Turany n/ Ondavou
Mobil :

E-mail :

Lomné 65

0903 753 637
dusan.vatral@lesprodukt.sk

Výstavy:

V1, CAC
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Práca:

SD - II.C / 165 b.

OD - I.C / 3



Chovateľská stanica

ZSL - Chovná  suka - SPKP - 531

z Havranieho dolu

GINA Biela brezaGINA Biela breza

Majiteľ:

Jozef Cifranič

075 01 Nový Ruskov
Mobil :

E-mail :

sv. Cyrila a Metoda 49/66

0905 619 354
jozefcifranic2104@gmail.com

Výstavy:

Výstavy

V1, CAC, CACIB, BOB
KV - 2018
V1, CAC, CACIB, BOB
KV - 2018
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Práca:

Práca

SD - I.C / 186 b.

OD - I.C / 3



Chovateľská stanica

Chovná  suka - SPKP - 604

Chanty - Mansi

AISHA Biela TaňaAISHA Biela Taňa

Majiteľ:

Andrej Vojtas

976 57 Michalová
Mobil :

E-mail :

Trosky 52

0944 095 820
andrejvojtas2@gmail.com

Výstavy:

V1, CAC, CACIB, BOB, KV-2019
Slovenský šampión šteniat
Slovenský šampión krásy

V1, CAC, CACIB, BOB, KV-2019
Slovenský šampión šteniat
Slovenský šampión krásy
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Práca:

FD - II.C / 67 b.

OD - I.C / 3

Západosibírska lajka



CH.  DAMAAR
SPKP - 475

Chovný

Západosibírska lajka

Pes

nar. 9.5.2012
Krnov, CZ

Černák Pavol
ul. Močilie 543 / 1,  976 55 Ľubietová
Mobil : 0918 / 334 570Mobil : 0918 / 334 570
E-mail : pavol.cernak @ gmail.comE-mail : pavol.cernak @ gmail.com

Majiteľ :

3xCAJC, 4xCAC, 1xCACIB, 6xBOB, KV

Finsternis

Slovenský Šampión
Slovenský šampión mladých

OD - I.C / 3
SD - I.C / 183 b.
FSMP - I.C / 102 b.
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AJAN
SPKP - 481

Majiteľ:

Andrej Číž
J.Kráľa 1040 / 15

Mobil :

nar. 13.4.2013

E-mail :
0908 627 300

andrej.ciz@azcc.sk

Chovný

Pes

OD - I.cena ( 3 )
FD - I.cena ( 69 b. )

Bánovce n. Bebravou

Račiansky jas

2xCAC
1xCACIB
1xBOB

Výstavy :
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AVAR
SPKP - 498

nar. 24.1.2015

Chovný

Pes

OD - I.cena ( 3 )
FSMP - I.cena ( 104 b. )

Vlčí chodník

Mikuláš ŠevcMikuláš Ševc

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0907 543 187

mikulas.sevc@centrum.sk

Slobody 41,
034 82  Lúčky

V1, CAC

64

SD - I.cena ( 164 b. )



VIZAR
SPKP - 514
nar. 21.12.2013

Chovný

Pes

OD - I.cena ( 3 )
FD - I.cena ( 72 b. )

V1, CAJC, BOB
Výstavy :

Majiteľ:

Peter Oravec
Hviezdoslavova 333

Mobil :

0907 630 983

059 16  Hranovnica
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NILAN
SPKP - 508
nar. 24.6.2014

Chovný

Pes

FSMP - II.cena ( 91 b. )
V1, CAJC, CAC, BOB
Výstavy :

Majiteľ:

Miroslav Hlinka
Tehelná 25

Mobil : 0910 823 533

915 01 Nové Mesto nad Váhom
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E-mail : harvis@harvis.sk

OD - I.c ( 3 )

Západosibírska lajka



NIRAN
SPKP - 487
nar. 15.6.2013

Chovný

Pes

FSMP - II.cena ( 100 b. ) V1, CAJC, CAC,
BOB, BIS, KV-2014
V1, CAJC, CAC,
BOB, BIS, KV-2014

Výstavy :

Majiteľ:

Ján Parobok
Svätoplukova 4

Mobil : 0902 914 175

960 01  Zvolen
E-mail : j.parobok@gmail.com

OD - I.cena ( 3 )
SD - II.cena ( 158 b. )

Západosibírska lajka

67



68



Majiteľ:

Anna Štefánia Jaňáková
059 40  Liptovská Teplička  426

Mobil :

E-mail :

0905 958 327
annastefaniajanakova@gmail.com

ERZAS
SPKP - 594
nar. 28.5.2015

Chovný

Pes

3xCAC, 2xRes.CAC
2xCACIB, 1xRes.CACIB
1xBOB, 1xBOS

3xCAC, 2xRes.CAC
2xCACIB, 1xRes.CACIB
1xBOB, 1xBOS

Výstavy :

OD - I.cena ( 4 )
SD - II.cena ( 159 b. )

Západosibírska lajka

69



OLIN

SPKP - 528
nar. 16.5.2015

Chovný

Pes

FD - I.cena ( 62 b.)
Výstavy :

Majiteľ:

Michal Babuljak
Suché miesto 98

Mobil : 0902 911 112

900 25  Chorvátsky Grob

70

E-mail : mbabuljak@gmail.com

OD - I.c ( 4 )

Západosibírska lajka

Kara - Kitáj

Práca :

SD - I.cena ( 164 b.)

CACIB, BOB,
Šampión mladých

V1, CAJC, CAC,

Šampión krásy SR

CCT, CACT - 1x

MVDr.



Majiteľ:

Ing. Michal Danko
Strojárenská 353/76
976 81  Valaská - Piesok
Strojárenská 353/76
976 81  Valaská - Piesok
Mobil :

E-mail :

0903 747 315
danko28@post.sk

ARIS

SPKP - 568
nar. 17.10.2016

Chovný

Pes

V1, CAJC, CC, KV

Výstavy :

OD - I.cena ( 3 )
FD - I.cena ( 72 b. )

Západosibírska lajka

71

Snežná lady

Res. CACT



ARKO

SPKP - 570
nar. 17.10.2016

Chovný

Pes

Výstavy :

Majiteľ:

Ing. Jaroslav PiačekIng. Jaroslav Piaček
Hriadky 295/19

Mobil : 0911 259 210

976 33  Poníky

72

E-mail : jaroslavp112@azet.sk

OD - I.c ( 4 )

Západosibírska lajka

Snežná lady

Práca :

SD - II.cena ( 158 b.)

CACIB, BOB,
V1, CAJC, CAC,



Petrohradský sen
Rusko - európska lajka

Robert  Minárik

913 38  Soblahov 614
0949 689 130
robie2804@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

BRITTA
Chovná  suka

V1, CAC, CACIB

SD - III.C / 125 b.

SPKP - 108

FD - I.C / 72 b.
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BOB, KV-2014

OD - I.C / 3

Chovateľská stanica



Silva carni Uralis
CHS - Rusko-Európskych lajok

RNDr. PhD.Silvia HyblerováRNDr. PhD.Silvia Hyblerová

058 01 Poprad
0904 224 942
hyblerova.silvia@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

Uralská 3535/24

ALLIS

Chovná  suka

CAJC-3x, CAC-4x,
CACIB-4x, BOB-4x
CAJC-3x, CAC-4x,
CACIB-4x, BOB-4x

SD - I.C / 183 b.

SPKP - 125

OD - I.C / 4

Carnivora Boreas
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Slovenský junior šampión



Matej Trnavský
913 21  Mníchova Lehota 347

0915 887 805
matej.trnavsky@stabar.skE-mail :

Mobil :

ARES
Chovný  pes

V1, CAC, CACIB, BOS

FD - I.C / 72 b.

SPKP - 111

zo Soblahova
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SD - III.C / 131 b.

OD - I.C / 3

Rusko-európska lajka

Res. CACT



MARF
SPKP - 116

Chovný

Rusko-európska lajka

Pes

nar.  2.8.2015

Karol Soľus
Potok 499/119

0911 804 702
solusova@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

V1, CAC, CACIB, BOB
SD - II.C / 145 b.
OD - I.C / 4
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059 04  Matiašovce

FSMP - II.C / 90 b.



AMIR SPKP - RG 110Chovný

Rusko-európska lajka

Pes nar.  28.7.2014

MVDr. Ľudovít Jando

913 38  Soblahov 552
0905 312 997
ludovitjando@azet.skE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

zo Soblahova

V1, CAC, CACIB, KV, BOB
SD - III.C / 124 b.
FD - I.C / 72 b.
OD - I.C / 3
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CACT, CCT



AGAR

SPKP - RG 115

Chovný

Rusko-európska lajka

Pes

nar. 18.1.2014

Štefan  Kiliany
Kamienka 329

0902 590 142
jherzak@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

z Keblovského kopce

V1, CAC, KV, BOB
SD - II.C / 154 b.
OD - I.C / 4
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065 32 Stará Lubovňa



CHS - MardianCHS - Mardian
Karelský medvedí pes

Gigacová Vernerová

059 40 Liptovská Teplička
0905 124 224
g.v.lenka@gmail.comE-mail :

Mobil :

Koliesko 278/2

AKIRA

Chovná  suka

V1, CAJC, CAC
FD - I.C / 72 b.

SPKP - 342

OD - I.C / 4

Opálenská hora
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MVDr. LenkaMajiteľ :

CACT, CCT



CHS - Zajrin dvorCHS - Zajrin dvor
Karelský medvedí pes

Melánia  Straková

922 01 Veľké Orvište
0911 828 858
melaniastrakova2@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

Tálova 265

CORIN

Chovná  suka

V1, CAC, KV, BOBV1, CAC, KV, BOB
FSPM - I.C / 112 b.

SPKP - 345

Czech Anela

SD - I.C / 191 b.
OD - I.C / 4
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81

Chovná

Karelský medvedí pes

Suka z Krbečkova dvora

ARKA

V1, CAC

SD - I.C / 169 b.
FSMP - I.C / 94 b.

OD - I.C / 4

SPKP - 352
nar.  20.8.2013

Výstavy:

Práca:

E-mail :

Majiteľ :

Mobil :

Kristián Palička
Bukovce 121

0915 240 839
kristianpalicka@gmail.com

090 22 Strovkov

Chovateľská stanica

z Malého Bukovca



CHS - Mišová dolinaCHS - Mišová dolina
Karelský medvedí pes

Jozef Kubo

956 06 Šalgovce 59
0944 059 470Mobil :

Majiteľ :

AIDA

Chovná  suka

V1, CAC, KV, BOB

SPKP - 362
Aria spod Sokola

SD - II.C / 145 b.
OD - I.C / 4
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ZEFIR

SPKP - 384

Chovný

Karelský medvedí pes

Pes

nar.  6.12.2015

0907 349 634
patokomora@gmail.comE-mail :

Mobil :

Zakatek Radwi

V1, CAC, BOB

SD - III.C / 158 b.

83

976 37  Hrichoť

OD - I.C / 4

Ing. Pavel KomoraMajiteľ :

Kyslinky 609/4



ESA

SPKP - 355

Chovný

Karelský medvedí pes

Pes

nar.  2.6.2016

Lukáš Dvorský

0918 503 160
dvorskylukas21@gmail.comE-mail :

Mobil :

Majiteľ :

Bear Busters

V1, CAC, CACIB, KV, BOB
SD - I.C / 178 b.
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034 82  Lúčky 490

FSMP - I.C / 98 b.
OD - I.C / 3



Chovateľská stanica

Chovná suka - SPKP - 11

Nórska stopa

AKITA z BalkovaAKITA z Balkova

Nórsky losí pes sivý

Majiteľ:

Peter Trepáč

985 22  Cinobaňa
Mobil :

E-mail :

Sídlisko 106/ 6

0915 819 405
peter.trepac@centrum.sk

Výstavy:

V1, CAJC, CAC, CACIB,
BOB, KV-2018
V1, CAJC, CAC, CACIB,
BOB, KV-2018

85

Práca:

SD - III.C / 130 b.

FSMP - II.C / 84 b.

OD - I.C / 3



CHS - z BalkovaCHS - z Balkova
Nórsky losí pes sivý

980 23 Teplý Vrch
0908 845 138
julius@rsnet.skE-mail :

Mobil :

Padarovce 2

ALAURA
Chovná  suka

V1, CAJC, CAC,
CACIB, BOB, VSK
V1, CAJC, CAC,
CACIB, BOB, VSK

BZH - II.C / 135 b.

SPKP - 8

Jomapo

JUDr. Július SimonMajiteľ :

ZV - I.C / 152 b.
PZ - II.C / 150 b.
LZ - II.C / 147 b.
OD - I.C / 3.
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ATHOS

SPKP - 9
nar. 3.5.2017

Chovný

Pes

FD - I.cena ( 69 b. )

Majiteľ:

Ján Soják
J.Kráľa 532 /32

Mobil : 0918 335 296

976 97  Nemecká - Dubová

87

E-mail : sojak.jan28@gmail.com

OD - I.c ( 4 )

Nórský losí pes sivý

z Balkova

Práca :
SD - I.cena ( 204 b. )

BOB, BIS
KV - 2018

Výstavy :
V1, CAC, CACIB,

CCT, CACT - 1x



KARA-KITÁJ KENNEL
WEST SIBERIAN LAIKA

We breed West- Siberian Laikas
since 1991. Our goal is to breed
excellent working dogs with out-
standing appearance.

Many of our dogs are World Champion,
Europe   Champion ,  Inter   Champion
and many of them   have excellent
Working Dog Certification .  Several
dogs from our kennel are at hunters.

Jancsó Lászlóné and Jancsó Julianna
Gold wreathed master breeders

www.karakitaj-kennel.hu

karakitaj@freemail.hu
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CMKU/REL/107/13  nar. 22.2.2013 Nové Hrady

Otec: Áron ze SpravedlnostiOtec: Áron ze Spravedlnosti
Chov.: Vladimír Patočka, Jižní 217, 373 33 Nové Hrady, CZChov.: Vladimír Patočka, Jižní 217, 373 33 Nové Hrady, CZ

FARGO -  CHS  Bohemia DelikanFARGO -  CHS  Bohemia Delikan

Matka : Duffy Bohemia delikanMatka : Duffy Bohemia delikan

Bohuslav Řehák

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0420 603 110 119

bob.rehak@seznam.cz

Návojná 171
763 32  Nedašov

Rusko-európska lajka
Krycí pes
VH: V1, CAC, CACIB, BOB
PS: BZ
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Chovateľské kluby v Českej republike

www.klubhonicu.com

www.karelajky.sweb.cz
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Chovateľské kluby v Českej republike

www.klubhonicu.com

www.karelajky.sweb.cz
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ICH, HCH, CHCZ, GCH-SK, CH-SK, JCH-SK, Diviačiar

Kara-Kitáj Irgus " "IndyKara-Kitáj Irgus " "Indy

Slovenský grand šampión

Medzinárodný šampión C.I.B.

Hungária champion

Šampión Slovenska
Slovenský šampión mladých

FD - I.cena ( 90 b.)
OD - I.cena ( 3 )

FSMP - I.cena ( 108 b.)
LSMP - I.cena ( 232 b.)
SD - I.cena

SPKP - 425 / 09 nar. 12.5.2008 Pomáz, Maďarsko

Imrich Füle

Český champión
Klubový víťaz SK  - 2011 ( 216 b.)

Dôchodca
ZSLPes

Majiteľ:

Klubový víťaz HU - 2012

91

Veterán šampión Slovenska

Kapitola : Náš veteránKapitola : Náš veterán

Vďaka za tých krásnych 12 rokov
a prajeme Ti ešte veľa ďaľších !
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CHSK - Kara-Kitáj Itil "Sok"

Šampión Slovenska

OD - I.cena ( 3 )

SPKP - 426

Majiteľ:

Vladimír Schalek

nar. 12.5.2008
Pomáz, Maďarsko

+++
ZSLPes

Poľovnícke nebíčko hlási

úhyn 18.10.2019

spomínajte na mňa v dobrom !
Mal som krásny život,

Baka, Slovensko
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Ďakujeme



94



95



96



97



98

�Fax :

�
www . fivoku . sk
e-mail : fivoku @ nextra.sk

��02 / 4055 4627
0903 708 948

Office
11

Druzstevná 21
900 45  Malinovo

02 / 459 55 438

�

ˇ

Vykonáva :

Montáž , opravy a servis ústredného kúreniaMontáž , opravy a servis ústredného kúrenia

zdravotechnickej inštalácie , výmenníkových

staníc a kotolní s kompletnou dodávkou

Výroba ľahkých stavebných konštrukcií.

zariadení vrátane náterov, tepelných izolácií

stavebnou údržbou , meraním a reguláciou.



Špeciálna výstava KCHSPP - Sielnica  22.6.2019

Bonitácia severských poľovných psov - KCHSPP - Antonstál  7.7.2019

Skúšky odvahy severských poľovných psov s diviakom - Antonstál  6.7.2019



Skúšky odvahy severských poľovných psov s diviakom - Dubina  10.11.2019Skúšky odvahy severských poľovných psov s diviakom - Dubina  10.11.2019

Klubová výstava severských poľovných psov - Lipt. Teplička 9.11.2019

Klubové FD - KCHSPP - Antonstál  5.10.2019Klubové FD - KCHSPP - Antonstál  5.10.2019
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